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PRIREDITVENI PROSTOR PRED GRADOM VRBOVEC 
od 12.00 dalje:
-  S e j e m  i z d e l k o v  i z  l e s a  i n  d r u g i h  n a r a v n i h  m a t e r i a l o v

-  P r o s t  v s t o p  v  M u z e j  g o z d a r s t v a  i n  l e s a r s t v a

-  P r i k a z  i z d e l a v e  u p o r a b n i h  i n  d e k o r a t i v n i h  i z d e l k o v  i z  l e s a

-  Š a l j i v e  i g r e  z a  o b i s k o v a l c e

-  D e l a v n i c e  z a  o t r o k e  n a  t e m o  l e s a

-  P o k u š i n a  g o l a ž a

-  Z a n i m i v  k u l t u r n o  z a b a v n i  p r o g r a m :  M a r j a n  N o v a k  -  s l o v e n s k i  

t a l e n t  z  z v o n č k i ,  g l a s b e n i ,  p l e s n i  i n  p e v s k i  n a s t o p i . . .

KMETIJSKA ZADRUGA 
ŠALEŠKA DOLINA z.o.o., Šoštanj

REZERVNI DELI

I « form acije :
- KT Š m artn o  ob  Paki

051 317 024
- TPC Šoštanj 

031 359 069
-KT Velenje 

051 353 783

BELTON IN BELTOP 
( ru m e n a  n a le p k a )

SOD ZA KIS (ROTO) 
(o d  25 d o  1001)

H
že  o d  33,00 f  

VREĆA ZA KROMPIR

NOVO! NOVO!
REZERVNI DELI ZA APN 

(TOMOS MOTORJI) 
(ž ice , plašča, z r a č n ic e ...)

RIBEZ ZA ZEIJE

32,00 €
SOD PVC 1201

BRENTA 401

33,60 €

MLIN ZA 
GROZDJE 

h PECK1JALNIK

400,00 €

MLIN ZA 
GROZDJE, ro č n i

170,00 €

28,30 C

os
POSODA p  
ZA ZEIJE 1  

(o d  15  d o  1201) ^

že o d  16,50 €

KADI
(o d  80 d o  10001) 

že  o d  14,50 €

STISKALNICA 50 1, 
35 cm

310,00 €

(10, 30 in  30 kg)

K1
že  od  0,10 € /k o m 4,50 f

ZABOJ LESENI 

Ì

CISTERNA INOX 
(o d  30 d o  200 1)

ž e  od  89,00 €

že od  26,10 €

SOD BARIK 
(ROTO)
(o d  30 d o  200 1)

U G O D N E C E N E  

M IN E R A L N IH  IN  

O R G A N S K IH  G NO JIL! 

(U R E A , K A N ...)

K m etijska zadruga Šaleška d o lin a  z vam i in za vas



"C È O F

»Brezplačna šola«
V drugi polovici avgusta so knjigarne in papir

nice polne staršev, ki za svoje otroke kupujejo vse 
potrebno za novo šolsko leto. Učbenikov za os
novno šolo staršem sicer ni potrebno kupovati, 
saj m in is trs tvo  za šolstvo vsem učencem 
omogoča brezplačno izposojo, kupiti pa morajo 
delovne zvezke in druge potrebščine, katerih 
seznam je običajno kar zajeten in se razlikuje od 
šole do šole.

Na portalu Siol.net so na podlagi cen založbe 
Mladinska knjiga izračunali okvirno »ceno šolan
ja« v Sloveniji. Starši prvošolčkov morajo za 
delovne zvezke odšteti od 50 do 90 evrov, k 
temu znesku pa je  treba prišteti še preostale 
potrebščine, kot so zvezki, pisala, barvice in 
podobno. Cene večine šolskih torb se gibljejo 
od 40 do 50 evrov, najboljše pa stanejo tudi 120 
evrov.

Do četrtega razreda osnovne šole se cena 
delovnih zvezkov povzpne na 120 evrov, v višjih 
razredih osnovne šole pa spet znaša od 50 do 
100 evrov. V povprečju tako starši za komplet 
šolskih potrebščin odštejejo okoli 150 evrov. Če 
je v družini več šoloobveznih otrok, so seveda 
zneski temu primerno višji.

Za razliko od osnovnih šol izposoja učbenikov 
iz učbeniških skladov v srednjih šolah ni brezplač
na, pri čemer pa izposojevalnina praviloma ne 
presega tretjine nabavne cene. Po podatkih šol
skega ministrstva si učbenike vsako leto izposo
di več kot 70 odstotkov dijakov. Nakup delovnih 
zvezkov morajo tako kot v osnovni šoli plačati 
dijaki sami oziroma njihovi starši. Strošekje zara
di raznolikih srednješolskih programov težko 
oceniti, približna kalkulacija pa pokaže, da gim
nazijec za delovne zvezke v povprečju odšteje 
od 80 do 120 evrov.

Starši se torej na začetku vsakega šolskega leta 
»znebijo« vsaj stotih evrov, vendar se na tej točki 
izdatki še ne končajo. Tudi ekskurzije, športne 
dneve in druge obšolske dejavnosti je večinoma 
potrebno (do)plačati. Starši srednješolcev s 
podeželja so dodatno obremenjeni še s pokrivan
jem stroškov prevoza v šolo in nazaj domov. Gov
oriti o brezplačni osnovni šoli je  potemtakem 
popolnoma zgrešeno, financiranje srednješol
skega izobraževanja pa je za starše že pravi fi
nančni projekt. Res je, kot pravijo: otroci so naše 
največje bogastvo.

IZ VSEBINE: las
Tema tedna:
So učbeniki predragi ali celo neustrezni?.... 4

Oblina Soliava:
Ministra objubila pomoč pri
nadaljnjem razvoju gorskega obm očja ......5

Oblina Mozirje:
Kje se še zatika pri
izdelavi prostorskega načrta? ...................... 6

Gornji Grad:
Toni Rifelj kandidat za župana........................6

NSi 00 Mozirje:
Želijo si dati več priložnosti m ladim ................7

Intervju:
Jernej Marinšek, ravnatelj GŠ N azarje.........8

Konjerejsko društvo ZSD:
Obeležili 30-letnico delovanja.....................12

Logarska dolina:
Srečanje delovnih invalidov
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ZAČELO SE JE NOVO ŠOLSKO LETO

So učbeniki predragi ali celo neustrezni?
V Sredo SO osnovnošolci in dijaki zno- lovnih zvezkov, kijih naši učitelji izbirajo. Neka- BREZPLAČNI DELOVNI ZVEZKI

va sedli všolske klopi, s sabo so osnovno
šolci prinesli polne torbe učnih potreb
ščin za novo šolsko leto. Delovne zvez
ke osnovnošolci že imajo, saj so jih star
ši pred vstopom v višji razred kupili, 
učitelji pa jim te dni iz brezplačnih šol
skih skladov delijo učbenike. Tako 
delovni zvezki kot učbeniki letošnje leto 
v nejevoljo spravljajo starše in šolnike. 
V zadnjih mesecih je namreč prišlo do 
nekaterih sprememb v učbeniških skla
dih, poleg tega nekateri strokovnjaki in 
starši menijo, da so osnovnošolska 
gradiva polna balasta in torej neustrez
na za pomoč pri učenju.

NOV PRAVILNIK O UPRAVLJANJU 
UČBENIŠKIH SKLADOV

Ministrstvo za šolstvo je z novim pravilnikom o 
upravljanju učbeniških skladov, ki ga je šolam 
posredovalo le malo pred počitnicami, povzroči
lo precej nejevolje. Pravilnik kot doslej določa, da 
strokovni aktiv učiteljev predlaga ravnatelju 
seznam delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv, 
novost pa je predpis, po katerem mora ravnatelj 
od sveta staršev pridobiti pisno soglasje o skupni 
nabavni ceni teh gradiv za posamezen razred 
oziroma letnik šole.

Ravnatelje osnovnih šol je  ujezilo predvsem 
dejstvo, da je  do sprememb prišlo tik pred kon
cem šolskega leta, kar bi lahko v primeru ne
soglasij s svetom staršev pomenilo težave. Na 
Osnovni šoli Nazarje do nesoglasij ni prišlo, starši 
so se po besedah ravnatelja Jožeta Kavtičnika 
s cenami učbeniških kompletov strinjali: »Post
opek izbire je  pri nas zelo dobro potekal, in to 
kljub temu, da je šolsko ministrstvo pravilnik 
sprejelo šele konec šolskega leta. Ker s starši 
dobro sodelujemo in nam le-ti zaupajo, težav s 
potrjevanjem seznamov delovnih zvezkov in 
drugih pripomočkov nismo imeli. Vedno dela
mo transparentno in tudi v tem primeru smo 
tako j sk lica li svet staršev, predstavili spre
membe in od predstavnikov staršev tudi dobili 
soglasje za naprej. Kljub vsemu menim, da bi se 
na šolskem ministrstvu morali prej odločati za 
takšne spremembe in ne zadnji hip.«

VAŽNA JE PREDVSEM KVALITETA 
UČBENIKOV

Kot je  povedala Maja Jelen, vodja učbeni
škega sklada na nazorski šoli, je cena komple
tov, ki so jih  njihovi učitelji sestavili, nekje v pov
prečju: »Sama sem pregledovala cene de-

a

teri so med dražjimi, drugi med cenejšimi, tako 
da na koncu dosežemo neko povprečno ceno. 
Izbranih nim am o le najcenejših učbenikov, 
učitelji pri izbiri gledajo predvsem na kvaliteto 
gradiv.«

O kvaliteti šolskih učbenikov seje letošnje leto 
razvilo precej burnih razprav. Raziskava, ki jo  je 
letošnje leto opravil pedagoški inštitut, je poka
zala, da slovenski učbeniki v povprečju niso na-

Maja Jelen: »Izbranih nimamo le najcenejših 

učbenikov, uč ite lji pri izb iri gledajo 

predvsem na kvaliteto gradiv.« (fo to : TG)

jboljši, saj seje v zadnjih letih delalo predvsem na 
zunanji privlačnosti, medtem koje učna vsebina 
ostala zapostavljena. Tako so rezultati raziskave 
pokazali, da bi lahko učno-spoznavno učinkovi
tost pri pouku povečali za 50 odstotkov in več, 
če bi imeli na voljo boljše učbenike.

Da je  važna kvaliteta in ne ie cena, poudarja 
tudi ravnatelj Kavtičnik: »Učbenike učitelji izbi
rajo sami, po aktivih se dogovorijo za enotno 
gradivo glede na izkušnje, k ijih  imajo, in glede 
na strokovno mnenje, ki ga pridobijo  preko 
izobraževanj. Predvsem gledamo na uporab
nost delovnih zvezkov, seveda le-teh vsi otroci 
ne uporabljajo enako oziroma ne uporabljajo 
dovolj. V takšnem primeru se pogovorimo s star
ši tega otroka in ga skupaj poskušamo motivi
rati k rednejši uporabi delovnikov. Vedno pa se 
trudimo izbrati primerno učno gradivo in pre
pričan sem, da na naših seznamih ni neuporab
nih gradiv.«

LE ILUZIJA?
Dragi učbeniki, delovni zvezki in ostale šolske 

potrebščine vsako leto znova spodbudijo razpra
vo o brezplačni šoli. Učbeniški skladi za osnovno
šolce so že več let za starše brezplačni, kar je 
precejšnje olajšanje za družinski proračun, ven
dar se vsako leto znova pojavlja vprašanje, zakaj 
država ne poskrb i za uvedbo brezplačnih 
delovnih zvezkov.

Da ne govorimo o nemogočem, meni tudi Jože 
Kavtičnik: »Kar se tiče brezplačnih delovnih zvez
kov, je potrebno vedeti, da nič ni brezplačno. Treba 
seje le dogovoriti, kdo bo kaj plačal. Denarja je lahko 
dovolj, če se pravilno razporedi in če se tudi tisti, ki 
usluge koristijo, obnašajo po načelu dobrega gos
podarja. Velikokrat se zgodi, da tisto, kar je za 
posameznika brezplačno, zanj ne pomeni veliko 
in zato brezplačne stvari ne ceni dovolj, da bi z njo 
dobro ravnal. To je problem kulture in vzgoje, zato 
lahko predvsem na tem segmentu pride do anom
alij. Vsekakor menim, daje za starše brezplačno 
šolsko gradivo mogoče uresničiti.«

delovnih zvezkov, je potrebno vedeti, da nič 

ni brezplačno.« (fo to : TG)

Kljub dejstvu, da ljudje navadno brezplačne 
stvari res premalo cenijo, so v nazorski osnovni 
šoli zadovoljni z odnosom svojih učencev do učbe
nikov iz učbeniškega sklada. Kot pove Maja Jelen, 
otroci z učbeniki lepo ravnajo: »V tej smeri jih vzga
jamo že od vsega začetka, vseskozi jih opozarja
mo na primerno ravnanje s šolskimi stvarmi in 
velika večina učencev se navodil tudi drži.«

Tatiana Golob



A k t u a l n o

OBČINA SOLČAVA

Ministra obljubila pomot pri nadaljnjem razvoju
gorskega območja

M inistra in sekretar so si skupaj z gos tite lji ogledali tud i šolo
(foto: Marija Lebar)

Minuli petek so se na Solčavskem 
mudili vladni predstavniki. Na neu
radnem obisku so bili minister za 
lokalno samoupravo in regionalni 
razvoj dr. Henrik Gjerkeš, minister za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano 
mag. Dejan Židan in državni sekre
tar v kabinetu predsednika vlade dr. 
Rado Genorio. Po oceni gostiteljev 
in vladnih predstavnikov je bil obisk 
zelo uspešen.

Dr. Genorio, ki jeseni odhaja na 
novo zado lž itev v Bruselj in je  
zaslužen za ta obisk, je dejal, da je 
ministroma želel pokazati način živ
ljenja v gorskih predelih inju seznan
iti z nekaterimi projekti, ki so jih  us
pešno zaključili ali jih izvajajo na 
Solčavskem. Tukaj velja omeniti pri
dobitev naziva Eden.

Župan Alojz Lipnik: »Namen obis
ka ministrov in sekretarja je bil, da si 
ogledajo Solčavsko kot primer do
bre prakse in evropsko destinacijo 
odličnosti. Želeli smo jim  predočiti, 
kako se v praksi prepletajo področ
ja, s katerimi se ukvarjata obe min
istrstvi. Sugerirali bi radi, da država 
prepozna potrebo po še večjem

medresorskem sodelovanju in usk
lajevanju vsebin.«

Po Upnikovem mnenju je  bil na
men obiska v celoti dosežen. Strin
ja se z ugotovitvijo enega od gos
tov, da je  bila to  »učna ura za 
državo«. Ministra sta prepoznala 
dobro delo pristojnih subjektov in 
pravilno strateško usmeritev tra
jnostnega razvoja na Solčavskem, 
kar bo morda v prihodnosti služilo 
tudi kot pilotni projekt za podobna 
območja.

Vladni predstavniki so v Solčavo 
prišli preko Pavličevega sedla. Tako 
so si spotoma lahko ogledali tudi 
nekoč cvetoče turistično Jezersko 
in se seznanili z različnimi razvojni
mi pristopi obeh občin. Ogledali so 
si sosednje kraje v Avstriji, kjer je 
ministra Židana zlasti zanimal način 
sečnje v gozdovih, različen od slov
enskega pristopa.

Goste so poleg župana Lipnika 
spre je li tud i so lčavski občinski 
svetniki in člani občinske uprave.

Skupaj so se odpravili po panoram
ski cesti, kjer so se pod Olševo 
srečali tudi s tam kajšnjim i preb
ivalci -  kmeti in se z njimi pogov
arjali o realnih problemih, s kater
imi se srečujejo vsak dan. Minister 
Židan je  dejal, da mora država z 
ustreznimi ukrepi in razpisi omo
gočiti kmetijsko proizvodnjo tudi 
na teh območjih, saj je  to izjem
nega pomena iz več vidikov.

Ministra Gjerkeša so Solčavani 
seznanili s projektom Harmonija 
treh dolin, s katerim so uspeli na 5. 
razp isu  Službe V lade RS za 
lokalno samoupravo in regionalno 
politiko. Govorili so o čezmejnem 
projektu Interreg. Gjerkeš je pou
daril, da so povezave različnih sek
torjev na Solčavskem dale dobre 
rezultate.

V sami Solčavi so si ogledali Cent
er Rinko in razstavo o polstenju, 
solčavsko podružnično šolo ter pr
ireditveni prostor, kar vse so prido
bitve, realizirane s sredstvi, ki jih je 
občina zagotovila z uspešnimi pri
javami na različne razpise.

Marija Lebar

ZGORNJESAVINJSKA KMETIJSKA ZADRUGA MOZIRJE

V teku številne investicije
Zadruga Mozirje v zadnjem času 

intenzivno pridobiva dokumentac
ijo in predračune za ureditev pe
rutninskega dela proizvodnje. V letu 
2012 se bodo za tiste, ki se ukvarja
jo z vzrejo kokoši za jajca, spreme
nili pogoji in tako zadružna farma v 
Varpoljah in farme šestih kooper
antov za to proizvodnjo ne bodo več 
primerne. Obstoječa oprema nam
reč ne ustreza več evropskim  
standardom in v drugi polovici pri
hodnjega leta se bodo te farm e 
začele preurejati.

Finančni zalogaj za zadrugo bo 
velik, saj je predračun vreden okrog 
milijona evrov in če ekonomika tega 
ne bo prenesla, se lahko zgodi, da 
se s to  dejavnostjo ne bodo več 
ukvarjali, je  povedal direktor ZKZ 
Andrej Presečnik. Tako zadruga kot 
kooperanti računajo na sredstva Iz 
razpisov, ki so trenutno objavljeni.

Andrej Presečnik: »V teku je kar 

nekaj velik ih investic ij za 

podjetje.« (foto: Š S )

Nekaj več kot 80.000 kokoši s sed
mih farm proizvede letno okrog 22 
milijonov jajc, kar je približno četrti
na letne proizvodnje konzumnih 
jajc, ki jih od zadruge odkupi Jata

Emona, s katero imajo pogodbo, ali 
10-12 procentov proizvodnje ja jc 
v Sloveniji.

Za novo železnino v Lučah bo 
gradbeno dovoljenje predvidoma 
urejeno do sredine septem bra. 
Gradbišče se pripravlja, tako, da se 
bo začelo graditi takoj, ko bo grad
beno dovoljenje izdano. Okrog 140 
kvadratnih metrov velika trgovina z 
zunanjim in notranjim skladiščem 
naj bi bila dokončana nekje do kon
ca februarja. V prostorih sedanje 
železnine bodo po novem gostinski 
prostori, zunanji, skladiščni del pa 
je odkupila Občina Luče in ga bo 
preuredila v parkirišča.

Tuđina Ljubnem je v prihodnosti v 
planu izgradnja nove tehnične trgo
vine. Sedanja je premajhna in širitev 
ni možna, zato je ZKZ trenutnovfazi 
pridobivanja zemljišča v poslovni 
coni v Lokah, na katerem bo stekla

gradnja nove železnine. Na ta način 
želijo izboljšati trgovsko ponudbo 
na obm očju  občine Ljubno. V 
mesecu septembru bodo prenavl
ja li trgovino na Forštu, saj se pre
navlja celoten »zgornji trg«. V sklopu 
urejanja kulturnega in zadružnega 
doma, ki se ju je  lotila Občina Ljub
no, projekt se delno financira tudi z 
evropskih sredstev, bo po besedah 
Presečnika zadruga opravila svoj 
del prenove in se lotila urejanja tako 
zunanjosti kot notranjosti trgovine.

Na področju ureditve Zadružnika v 
Solčavi pa zadeve mirujejo. Občina 
Solčava in ZKZ se še dogovarjata glede 
tega poslopja. Zadruga je bolj naklonje
na obnovi objekta kot gradnji novega. 
Investicija v izgradnjo novega objekta 
ni ekonomična in poskušali bodo najti 
rešitev, kjer bo naložba manjša in prav 
tako učinkovita.

Štefka Sem



OBČINA MOZIRJE

Kje se še zatika pri izdelavi prostorskega načrta?
Občinski prostorski načrt(OPN)je 

obvezen prostorski dokument, kije 
podlaga za pripravo projektov za 
pridobitev gradbenega dovoljenja. 
V enem delu OPN na novo določa 
zazidljiva območja, drugi del pa ure
ja  pravila in pogoje za posege v 
prostor. Drugače povedano: po 
sprejetju OPN-ja bo mogoča grad
nja na stavbnih zemljiščih. Občine, 
ki niso uspele pripraviti in sprejeti 
OPN do konca leta 2009  - takih 
občin je 197 -, morajo tega skladno 
z Zakonom o prostorskem načr
tovanju izdelati na podlagi geodet
skega načrta.

Urbanistka Ljudmila Grom je pov
edala, da je za Občino Mozirje že 
izdelan geodetski načrt za OPN. V 
njem so evidentirani vodotoki, njiho
va struga, zatojim  je možno določiti 
predpisani varovalni pas. Skladno 
z občinskim predpisom so narejeni 
geodetski posnetki vseh katego
riziranih občinskih cest in cest, ki so 
pom em bne za zagotovitev ust
reznega prometnega omrežja v 
občini ter javnega dostopa do ob
stoječih in predvidenih površin, na
menjenih gradnji. Geodetski pos
netki cest bodo podlaga za dopoln
itev kategorizacije občinskih cest in 
ureditev lastništva zemljišč, po kat

erih so speljane ceste. Zagotovljen 
dostop do javne ceste je  namreč 
pogoj za gradnjo na območju stavb
nih zemljišč.

Izdelana je  tudi strokovna podla
ga za možne krčitve gozdov in ure
ditev tako pridobljenih površin v 
km etijska zem ljišča. Tako bi se 
ohranila oziroma izboljšala bilan
ca km etijskih površin; področni 
predp is nam reč do loča, da se 
m ora obvezno zago to v iti na
domestno kmetijsko zemljišče, če 
se več kot 5 .0 00  kvadratn ih  
m etrov km etijskega zem ljišča  
spremeni v stavbno. Po mnenju 
načrtovalca, direktorja Archi-KE 
Aleša Janžovnika, je ta del dopol
njenega osnutka OPN-ja dobro izh
odišče pri odločanju kmetijskega 
ministrstva o ustreznosti predla
ganega OPN-ja.

Pri evidentiranju izdanih gradbe
nih dovoljenj pa se zatika zaradi 
ugotavljanja dejanskega pravnega 
stanja. Načrtovalec Aleš Janžovnik 
je na majski seji mozirskega občin
skega sveta menil, da je vsaj 70 
odstotkov gradbenih dovoljen j 
izdanih na strokovno oporečen 
način. Velikokrat je bila namreč do
voljena gradnja na zemljiščih, ki so 
še danes po rabi opredeljena za

kmetijska zemljišča. Za ustrezno 
izdelan dopolnjeni osnutek OPN-ja 
je  potrebna še poplavna študija 
nevarnosti in ogroženosti.

Urbanistka Ljudmila Grom je po
jasnila: »Občina Mozirjeje bila med 
prv im i, ki je  na roč ila  š tud ijo  
poplavne ogroženosti in nevar
nosti. Ker je število izdelovalcev te 
študije v Sloveniji omejeno in je  za

Ljudmila Grom: »Občina Mozirje 

je  bila med prvimi, ki je 

naročila študijo poplavne 

ogroženosti in nevarnosti.«
(foto: MŠ)

podlago potrebna pridobitev letal
skih posnetkov (UDAR), seje izde
lava te študije nepredvidoma po
daljšala. S to študijo bodo prido
bljeni podatki o poplavni ogro
ženosti predvsem  M ozirja  in 
njegove neposredne okolice, saj je 
težnja širjenja naselja predvsem 
po dolinskem dnu, tam, kjer ima 
Savinja s pritoki največji vpliv.«

Področni predpis sicer določa, da 
se v prostor, kjer je poplavna voda 
višja od 50 cm, ne sme na novo 
posegati. Že izvedeni vodnogospo
darski ukrepi so zmanjšali poplavno 
ogroženost Mozirja. Manjka še re
konstrukcija Ločkega jezu, treba pa 
bo urediti še zadrževalnike vode na 
Mozirnici in Trnavi.

Z načrtanjem dopolnjenega os
nutka OPN-ja na geodetski načrt in 
vključitvijo Študije poplavne nevar
nosti in ogroženosti v OPN se bo 
lahko zaključilo tudi okolijsko poroči
lo in njegov posebni dei. Župan Ivan 
Suhoveršnikje imenoval komisijo, ki 
bo ponovno obravnavala oba do
kumenta in predlagala gradivo za 
javno razgrnitev, nato pa bodo OPN 
obravnavali še občinski odbori in 
svetniki ter sprejeli odločitev o javni 
razgrnitvi.

Andreja Gumzej

GORNJI GRAD

Toni Rifelj kandidat za župana
V sredo, 25. avgusta, je bila v 

preddverju ku lturnega dom a v 
Gornjem Gradu novinarska konfer
enca, na kateri je Toni Rifelj pred
stavil Gibanje za razvoj in napredek 
občine Gornji Grad in svojo kandi
daturo za nestrankarskega župa
na. Spregovoril je o razvoju novega 
modela kolesa z motorjem, enega 
je ob tej priložnosti podaril Avto 
moto društvu Zgornje Savinjske 
doline.

Po izteku županskega mandata je 
bil Rifelj angažiran tudi s svetovan
jem nekaterim občinam v Sloveniji. 
»Sem soavtor dela z naslovom In
vesticije za prihodnost, ki bo 2. sep
tembra predstavljeno v državnem 
svetu in nekaj dni kasneje na Občini 
Ormož za širšo javnost. Gre za vse
bino, kako speljati investicije brez 
zadolževanja, s čim manj ali nič

obremenitve občinskega proraču
na,«je povedal Rifelj. Dejalje, da jev 
Gornji Grad pripeljal kupca za Engo, 
kjer je posel uspel. Pridobil je ra
zlične investitorje, ki pa so zaradi

nesprejetega občinskega prostor
skega načrta od namere odstopili. 
Ob tem je omenil še možnost javno- 
zasebnega partnerstva pri različnih 
projektih.

Iz SDS je izstopil že leta 2008 in 
ustanovil gibanje, ki ni vezano na 
strankarske zahteve. »V prihodn
jem obdobju -  novem mandatu -  
bo nujno potrebno zagotoviti pogo
je za nadaljnji razvoj in napredek 
občine Gornji Grad, čakajo projekti, 
kot so Repene in Tičjek, pa še neka
teri drugi,« je poudaril županski kan
didat, ki pravi, da računa na zmago.

Področja, ki so po njegovem ključ
na, je opredelil v tri sklope, in sicer 
turizem , pridelavo in predelavo 
hrane ter energetiko. »S pro
gramom Gibanje za razvoj občine 
Gornji Grad želimo predstaviti ak
tivnosti v naslednjem  m andatu 
občine in povabiti k sodelovanju vse 
prebiva lce; podjetn ike, kmete, 
društva, m lade družine, upoko
jence ...Toni R ifelj (levo) je  podaril nov model kolesa z motorjem Avto moto 

društvu Zgornje Savinjske doline (foto: Marija Lebar)



SAM D .0 .0 .  DOMŽALE, POSLOVNA ENOTA NAZARJE

Ob drugem rojstnem dnevu novega prodajnega «entra

Zaposleni v Samu so se lani udeležili različnih izobraževanj, 

predvsem iz blagoznanstva (foto: Marija Lebar)

Svojo drugo obletnico, od kar so 
na novi lokaciji, bodo v nazorskem 
Samu obeležili s številnimi dogodki, 
akcijam i in ugodnostmi za svoje 
kupce. Še zlasti pestro bo to soboto, 
ko bo posebej ugoden nakup, 
pripravili so tudi degustacijo dobrot 
ob prijetni glasbi. Samovi kupci, or
ganizirani v ekipe lesarjev, mizarjev 
in tesarjev bodo ta dan popoldne 
sodelovali na športn ih igrah le
sarskega praznika.

SAM V DOLINI ŽE OD LETA 2001
»Z zadovoljstvom ugotavljamo, da 

kupci radi prihajajo v naš prodajni 
center in se tudi vračajo. Z veseljem 
sprejmemo pohvale o prijaznih pro
dajalcih in urejenosti prodajnega 
centra. Dobrodošle pa so nam tudi 
pritožbe, saj se na podlagi teh lahko 
izboljšujemo in sledimo sloganu v 
Samu nisi sam,« pravi vodja nazor
ske poslovne enote Majda Pod
križnik.

ŽE NA ZAČETKU VIDNI 
REZULTATI

Že v letu 2009 so poslovali tako, 
da so pokrivali lastne stroške enote.

Prodajo so povečali za 1,5-krat. 
Letos kljub še bolj zaostrenim raz
meram v gradbeništvu zaenkrat 
sledijo lanski realizaciji. Imajo 55 
pogodbenih kupcev in 150 kupcev 
s posebnim statusom glede pogo
jev in rokov plačila. Narašča tudi 
število kupcev v maloprodaji, ki im
ajo kartico zaupanja.

»Če se primerjamo z enakim lan
skim obdobjem, ugotavljamo, daje

prodaja gradbenega m ateria la 
upadla za okoli pet odstotkov, pov
ečali pa smo prodajo vrtnega in ele- 
ktro programa za enajst odstotkov, 
rahel porast je tudi na prodaji pro
grama vodovodnega materiala in 
barv. Zanimiv je  podatek, da 42 
odstotkov prihodkov ustvarimo s 
prodajo gradbenega materiala in 
55  odstotkov s proda jo  za 
gotovino,« pravi Podkrižnikova.

KAKO JIM USPEVA KUUB KRIZI 
V GRADBENIŠTVU?

Redno spremljajo opombe v knjigi 
pritožb in pohval ter ugotavljajo zado
voljstvo. Spremljajo knjigo povpra
ševanja kupcevin prilagajajo ter širijo 
svoj asortiman. Kupce grupirajo in 
razvrščajo v matriko popustov. Skrb
ijo za organizacijsko racionalizacijo, 
vzdržujejo optimalne zaloge, izvajajo 
pospešeno izterjavo, saj čutijo izred
no poslabšanje likvidnostne situacije 
pri kupcih in plačilno nedisciplino.

Vlagajo v marketinške aktivnosti, 
kot so kartica zaupanja, nakupi ob 
prvih sobotah v mesecu, različne 
maloprodajne in druge akcije. Kot 
družbeno odgovorno podjetje se 
vključujejo tudi v lokalno okolje in 
sodelujejo z nazorsko šolo in razn
imi društvi.

Veliko delajo na človeških virih in 
vlagajo v strokovne kadre. Tako se 
je  lani vsak zaposleni šestkra t 
udeležil različn ih izobraževanj, 
predvsem iz blagoznanstva. Po
membna vrednota je timsko delo in 
zadovoljstvo zaposlenih, predvsem 
pa zadovoljstvo kupcev.

Marija Lebar

MOZIRSKI OBČINSKI ODBOR NOVE SLOVENIJE, KRŠČANSKE LJUDSKE STRANKE

Želijo si dati ve« priložnosti mladim
Občinski odbor NSi Mozirje bo po 

petkovem volilnem občnem zboru 
zaživel v prenovljeni sestavi in nad
aljeval z aktivnimi pripravami na 
občinske volitve. Člani so sprejeli 
poročili o delovanju odbora v pre
teklem letu in se strinjali z ugotovitv
ijo glavnega tajnika stranke Rober
ta Ilca, daje Nova Slovenija še kako 
živa, saj bo na občinskih volitvah 
kand id ira la  v večini slovenskih 
občin, tudi v Zgornji Savinjski dolini 
povsod razen v Lučah. V Mozirju bo 
nastopila s popolno listo kandidatov 
za občinski svet.

Občinski odbor NSi je  v Mozirju 
dejaven že deset let. O njegovem 
de lu je  poročal Jure Repenšek in 
med vidnejšimi dejavnostmi članov 
stranke, ki si prizadeva ohranjati 
vrednote krščanske demokracije, 
omenil sodelovanje na kulturnih in 
dobrodelnih prireditvah ter tradi
cionalnem srečanju družin na Gori

Oljki. Posebej se je zahvalil Mihu 
Kovaču, predsedniku odbora in 
gostitelju srečanj ne samo občin
skega, ampak tudi regijskega odb
ora. Na občnem zb o ru je  Kovač 
predal funkcijo Juretu Repenšku.

Vida Petrovič, svetnica v mozir
skem občinskem svetu je prebrala 
finančno poročilo in poročilo o delu 
v občinskem svetu. Predsedovala 
je  odboru za km etijstvo, člana 
občinskih odborov sta bila še Miha

Kovač in Jure Repenšek. Med dru
gim je sodelovala v komisiji za spre
jem  občinskega prostorskega 
načrta: »Tik pred tem, da bi sprejeli 
č is top is  in ga dali v proceduro 
občinskemu svetu, pa so se spre
menili zakoni,«je povedala in doda
la, da se bo moral z njim ubadati 
naslednji svet.

V razpravi po poročilih so si bili 
navzoči edini, da bo med pomem
bnejšimi nalogami novoizvoljenega 
odbora p rivab iti k sode lovan ju  
mlade, pri čemer jim  bodo v pomoč 
izkušnje odborov v sosednjih obči
nah. O podobi in delovanju stranke, 
katere realni cilj je vrnitev v parla
ment, so spregovorili povabljeni 
gostje: predsednik regijskega odb
ora Andrej Kuzman, predsednik OO 
Šoštanj Roman Kavšak, član izvršil
nega odbora NSi Drago Koren in 
glavni tajnik Robert Ilc.

Andreja Gumzej
V razpravi so si b ili navzoči edini, da bo med pomembnejšimi 

nalogami privabiti k sodelovanju mlade (foto: AG)



JERNEJ MARINŠEK, NOVI RAVNATELJ GLASBENE ŠOLE NAZARJE

»Nadaljevati želim dobro 
začrtano pot glasbene šole«

Jernej Marinšek (foto: P. Marinšek)

1. septembra je Glasbeno šolo Nazarje 
zasedlo 230 učencev, od teh za kar dva 
razreda tistih, ki so prvič vstopili v svet 
pridobivanja znanja o glasbeni umetnos
ti. Na ta dan je tudi Jernej Marinšek 
pričel šolsko leto prvič kot ravnatelj glas
bene šole. Prav v tej šoli je kot učitelj 
flavte pred trinajstimi leti pričel s 
poučevanjem mladih glasbenikov in kar 
nekaj od njih je v tem času doseglo 
odlične rezultate na tekmovanjih in tudi 
pri nadaljnjem glasbenem izobraževa
nju. Po upokojitvi dolgoletne uspešne 
ravnateljice Olge Klemše seje odločil, 
da kandidira za ravnatelja, ker je pre
pričan, da je to tisto področje, v kater
em s svojimi danostmi lahko stori največ 
in ga najbolj zadovoljuje. Podprli so ga 
vsi, ki sodelujejo pri imenovanju 
ravnatelja: kolektiv, svet staršev, svet 
šole, občinski svet občine Nazarje in 
minister za šolstvo. Mi pa smo ga vpraš
ali o njegovi viziji in načrtih za prihod
nost glasbene šole.

- Kako ste preživeli šolske počitnice?
Precej delovno. Zaradi priprav na novo delovno 

mesto je bilo prostih dni nekaj manj kot prejšnja 
leta. Me pa to nič ne preseneča, saj vem, v kaj 
sem ugriznil ob kandidaturi za ravnatelja glas
bene šole. Ukvarjal sem se s svojima priljubljeni
ma športoma. Za krajši čas sem odpotoval v 
druge kraje, kjer sem vsakodnevno nabiral do
datne kilometre za prihajajoči maraton.

- V kakšnem stanju je po vaši oceni nazorska 
glasbena šola?

Glasbena šola Nazarje je samostojna od leta 
1993. Od takrat do danes je bilo storjenega 
ogromno. Pod vodstvom gospe Olge Klemše, v 
sodelovanju s kolektivom, kije vedno deloval strok
ovno, je šola dosegla velik razvoj. Ko se srečujem 
s kolegi na seminarjih, se mi ni potrebno več pred
stavljati, od kod prihajam. Čeprav naš kraj ni velik, 
je šola prepoznavna v slovenskem glasbenem 
prostoru. Lahko smo ponosni na opravljeno delo 
in na rezultate, ki jih je šola dosegla. Menim, da je 
vredno z že utečenim načinom dela nadaljevati. 
Smo visoko strokovno usposobljen in prizadeven

»V preteklosti je bilo delo dobro za
stavljeno, kljub temu pa si vsi želimo 
sprememb in oživitve novih idej.«

kolektiv. Različnih projektov in novih idej za boljše 
in pestrejše delo nam ne manjka. Prav uspehi, 
doseženi v iztekajočem se šolskem letu, so dokaz, 
da ne stopicamo na mestu, ampak si vedno 
želimo še kaj več in še malo više. Upam si trditi, če 
bi se izrazil v športnem jeziku, da smo v kondiciji 
in želim, da nam sape ne bi zmanjkalo.

- Kakšne novosti prinaša vaš le tn i delovni 
načrt za šolsko leto 2010/2011?

V preteklosti je  bilo delo dobro zastavljeno, 
kljub temu pa si vsi želimo sprememb in oživitve 
novih idej. Želim vpeljati nekaj novosti na po
dročju koncertne dejavnosti, okrepiti in razširiti 
želim komorne zasedbe. Menim, da nam man
jka harmonikarski ansambel. Želim, da bi čim 
prej zaživel. Seveda je  vse odvisno od pogojev, 
s katerimi se bomo morali spoprijeti v teh težjih 
finančnih časih. Menim, da je  za vse zaposlene 
in učitelje dobro, da pripeljemo k nam na šolo 
kakšen krajši seminar ali poletno šolo. Prav tako 
želim še več sodelovanja z osnovno šolo, s kat
ero domujemo pod isto streho; upam, da bo prav 
zato tudi dogovarjanje hitreje steklo. Obuditi 
nameravam tudi koncertno dejavnost v vseh 
občinah, od koder prihajajo naši učenci. To smo

nekdaj že poznali, žal je v zadnjih letih ta de
javnost nekoliko zamrla.

- Nekaj novosti prinaša tudi nova zakonodaja 
na področju glasbenega izobraževanja. A li 
pravilnik o dopolnjenem predmetniku in učnih 
načrtih prinaša bistvene spremembe?

Bistvena sprememba, ki jo  prinaša dopolnjen 
predmetnik, je, da se bo izobraževanje za neka
tere instrumente podaljšalo za dve leti. Nižja sfop-

»Več pa imam pomislekov tedaj, ka
dar nekateri učitelji, ki so celo brez 
strokovne izobrazbe, ustanavljajo 
nekakšne privatne glasbene šole brez 
učnih načrtov, za nameček dobijo še 
prostore v kakšni od osnovnih šol.«

nja bo po novem trajala pri vseh instrumentih šest 
let, višja pa osem let. To prinaša končno poenote
nje v vseh oddelkih in nas hkrati približuje devetlet
nemu šolanju v osnovni šoli. Ker pa vsaka spre
memba ali dopolnitev pravilnika zahteva svoj čas, 
menim, da bo prehodni čas iz enega sistema v 
drug sistem povzročal nekaj preglavic, v celoti 
gledano pa bomo stem dopolnjenim pravilnikom 
le pridobili.

- Glasbena šola Nazarje deluje že 18 let. Kak
šna bo po vašem čez deset let, glede na to, da se 
zelo aktivno ustanavljajo zasebne glasbene 
šole, sedaj jih je v Sloveniji že deset?

Sam osebno nimam nič proti zasebnim glas
benim šolam, vendar je zame smiselno ustanav
ljati zasebno glasbeno šolo le v tem primeru, če 
je pedagoško poslanstvo drugačno, modernejše 
in prinaša izpopolnjene in kvalitetnejše učne 
načrte in metode dela kot v javnih šolah. Več pa 
imam pomislekov tedaj, kadar nekateri učitelji, ki 
so celo brez strokovne izobrazbe, ustanavljajo 
nekakšne privatne glasbene šole brez učnih 
načrtov, za nameček dobijo še prostore v kakšni 
od osnovnih šol. V takih primerih menim, da je 
naloga ministrstva za šolstvo, nas ravnateljev in 
vseh ostalih kolegov, da o tem spregovorimo, da 
zaščitimo otroke in vsem zagotovimo kakovost
no glasbeno izobraževanje ter se o takih oblikah 
popoldanskega zaslužka pogovorimo.

V kolikor bo gospodarsko in finančno stanje 
podobno preteklim letom, torej, da se izkopljemo 
iz recesije, menim, da bo sistem šolanja ostal 
podoben, morda kje celo nadgrajen, saj se je  
takšen, kot je sedaj, izkazal za enega boljših v 
Evropi.



■ Kako nameravate vzpostaviti sodelovanje z 
župani zgornjesavinjskih občin, od koder se 
glasbena šola tudi delno financira?

Takoj po volitvah se nameravam z njimi pogov
oriti, jim  predstaviti svojo vizijo, realizacijo do
tedanjega dela ter letni finančni načrt. Upam, da 
bodo župani tudi v bodoče s proračunskimi sred
stvi podpirali razvoj glasbenega šolstva v Zgornji 
Savinjski dolini, za kar smo jim  učenci in učitelji 
vselej hvaležni.

- Kako si zamišljate sodelovanje z nazorsko 
osnovno šolo, s katero si delite skupne prostore, 
in sodelovanje z osta lim i osnovnim i šolami 
zaradi povečevanja dejavnosti osnovnih šol v 
popoldanskem času?

Ravnatelj gospod Jože Kavtičnik šolo vodi 
odlično, pri tem ga seveda močno podpira kole
ktiv, rezultati pa se kažejo pri uspehih učencev in 
zadovoljstvu staršev. S šolo smo vedno radi in 
dobro sodelovali, pa naj bo to s koncerti, izmen
javo prostorov, prilagajanjem urnikov. Nimam

pomislekov, da zgledno dogovarjanje tudi v pri
hodnje ne bi steklo.

Glede na to, da so otroci, ki sodelujejo v osnovno
šolskih projektih, hkrati tudi naši učenci, bi bilo 
smotrno razmišljati o več skupnih projektih in tako

»Glede na to, da so otroci, ki sodelu
jejo v osnovnošolskih projektih, hkrati 
tudi naši učenci, bi bilo smotrno raz
mišljati o več skupnih projektih in tako 
razbremeniti otroke in starše.«

razbremeniti otroke in starše. Verjamem, da se 
bomo v okviru aktivov ravnateljev osnovnih šol in 
glasbenih šol pogovorili in našli ustrezno rešitev, 
ki bo dobra zo vse.

- A li podpirate tekmovanje mladih glasbenik
ov v sedaj veljavni obliki?

Tekmovanja vsekakor podpiram in vselej sode
lujem, vendar že leta opažam, da bi bilo potreb

no sistem organizacije, pravil in izvedbe teh tek
movanj prenoviti. V okviru strokovnega aktiva fla
vtistov Slovenije smo prav po izvedbi letošnjega 
državnega tekmovanja pričeli zbirati predloge o 
spremembah, k ijih  bomo posredovali predsed
niku tekmovalne komisije za glasbena in baletna 
tekmovanja Slovenije gospodu Hinku Hassu. 
Želim si, da bi izboljšali nekatere pomanjkljivosti.

-A li boste zaradi povečanih obveznosti, ki ste 
jih sprejeli ob imenovanju za ravnatelja, opus
t i l i  katerega od svojih najljubših športov, ali 
boste morda odložili flavto?

Vajen sem delati veliko, zato menim, da bom 
kljub odgovorni nalogi, ki sem jo prevzel z voden
jem šole, še vedno našel čas tako za šport, ki me 
sprošča, mi daje dodatno energijo in me hkrati 
pomirja, kot tudi za flavto, ki je od mojega sed
mega leta s ta rosti m oja prva ljubezen. 
Poučevanja flavte nebom opustil, kar posledično 
pomeni, da tudi flavte ne bom odložil.

Pogovarjala se je Fanika Strašek

ŽUPNIJA SOLČAVA

Podpisana pogodba o sofinanciranju 

prenove cerkve
Konec avgusta je  bil v Solčavi sestanek, na 

katerem so se odgovorni pogovarjali o nad

aljevanju prenove tam kajšnje cerkve M arije 

Snežne. Nedavno je  namreč župnik Lojze Ter

när, kot predstavnik investitorja -  župnije Solča

va, z državo podpisal pogodbo o sofinanciranju 

projekta za naslednji dve leti.

STATIČNA SANACIJA ZAKLJUČENA V 
KRATKEM

Država sofinancira projekt v 50-odstotnem 
deležu. Ta znaša za leto 2010 28 .000  evrov 
in prav to liko  za leto 2011. Ostalo polovico 
sredstev morata zagotoviti lokalna skupnost 
in župnija. Sestanka so se udeležili Jani Golob 
kot projektant in nadzornik, novoštiftni žup
nik Lojze Ternar, ki skrbi za gospodarske za
deve solčavske župnije, in predstavniki izva
ja lca  CM Celje ter celjske enote Zavoda RS 
za varstvo kulturne dediščine. Dogovorili so 
se, da bodo s tako  zagotovljen im i sredstvi 
nadaljevali dela na statični sanaciji solčavske 
cerkve.

Tako bi letos zaključili večletna dela na statiki, 
saj je bil to največji problem tega edinstvenega in 
starega kulturnega spomenika. »Če bo na razpo
lago še kaj sredstev, bo izvajalec injiciral razpoke 
v zidovih ter obnovil fasado. Tako bi bila, kar se 
tiče zidarskih del, cerkev gotova leta 2011. Na 
zunanjosti bi bilo treba prenoviti še stranske por
tale in poslikavo na tisti steni, kije obrnjena proti 
cesti, vendar bodo restavratorska dela morala 
počakati na nov razpis.

RESTAVRATORSKA DELA 
ZA MILIJON EVROV

V notranjosti cerkve so v času od leta 2008, 
od kar potekajo dela, izvedli novo električno napel
javo, namestili elektro omarico in nove varoval
ke. Vse to je  še posebej pomem bno zaradi

Župnik Lojze Ternar je kot predstavnik 

investitorja z državo podpisal pogodbo o 

sofinanciranju projekta za naslednji dve le ti
(foto: Marija Lebar)

požarne in siceršnje varnosti, saj so oltar in šte
vilni deli cerkve leseni. Namestili so nove lestence 
in uredili ozvočenje.

»Sondaže so pokazale, da je  celotna notran
jos t cerkve poslikana s freskami. Če bi želeli 
restavrirati poslikave celotne cerkve, bi po 
nekaterih izračunih potrebovali milijon evrov, 
ki pa jih  v tem trenutku ni kje dobiti,« pravi Ter
nar. Zato so se dogovorili, da bodo prenovili 
oboke pri prezbiteriju, ostali del, kije sondiran, 
pa bodo dokum entirali, strokovno zaprli in 
prebelili.

VRNILI VEČJI DEL 
POSOJILA

Ternar pravi, da je dela še veliko, vendar prav 
zaradi omejenih sredstev cerkev prenavljajo 
postopoma in v malih korakih. Prejšnji župnikje 
za projekt prenove najel desetletni kredit v višini
176.000 evrov. Kredit je bil strogo namenski in 
ga je banka izplačala izvajalcu del. Do zdaj je 
župniji uspelo odplačati večji del kredita. Za vrači
lo ostaja še 50.000 evrov, dokončno mora biti 
kredit poplačan leta 2018.

»Izvajalec je bil izbran in pogodba podpisana 
za izvedbo celotnega projekta, ki naj bi bil zak
ljučen nekje leta 2014. Do takrat naj bi pri projek
tu sodeloval tud i jaz. Dodati m oram , da je 
sodelovanje s ključarji in župnijskim svetom zelo 
dobro, pripravljenost Solčavanov in občine za 
dokončanje prenove cerkve pa res velika in hva
levredna.«



OBČINA NAZARJE

Asfaltna prevleka za varnejšo vožnjo

Še zadnji metri asfaltirane ceste na Čreto (foto: Marija Lebar)

Konec avgusta so na odseku 
ceste na Čreti polagali asfaltno 
prevleko. Pravkar položeni asfalt je 
nadaljevan je  tis tega, ki so ga 
napravili že lani in teče vse do kmet
ije Kraple. Prenovljena cesta, ki so 
jo posodabljali v več etapah, sedaj 
z dolino povezuje vse štiri višinske 
kmetije, ki so še žive na tem delu 
Črete. Območje sodi med težje 
dostopna v nazorski občini.

Asfaltna prevleka ni le prijaznejša 
do uporabnikov ceste, temveč tra
jnejša in lažja za vzdrževanje. Gre 
za cesto, spe ljano po strm ih 
pobočjih, od koder se zlasti v neur
jih in v zimskem času vsipajo plazovi 
in usadi, kijih bo z asfaltirane ceste

mnogo lažje odstranjevati. Prejšn
jo  m akadam sko cesto je  vsako 
deževje spiralo in potrebno je bilo 
stalno gramoziranje in utrjevanje 
površine.

»Ureditev ceste je  pomembna z 
več vidikov,« pravi direktor nazor
ske občinske uprave Samo Begič. 
Sedaj cesta zagotavlja normalen 
dostop do kmetij, kar je še posebej

pomembno ob interventnih primer
ih, bodisi da so v nevarnosti ljudje, 
živali ali premoženje.«

Odsek ceste, ki so ga asfaltirali 
pred kratkim , so za ta poseg 
pripravljali že lani, ko so uredili ob
cestne jarke za odvajanje hudourni
ške meteorne vode, namestili so 
kovinske mreže, ki zadržujejo na
nose, da ti ne zamašijo propustov. 
Vgradili so dovolj velike propuste in 
sezidali močne podporne zidove. Ti 
so zloženi iz kamenja, da se lepo 
vklaplja jo v naravno okolje. Vse 
om enjeno je  bilo  predpogoj za 
letošnji asfalt, za katerega je obči
na namenila okoli 90.000 evrov.

Marija Lebar

4. LESARSKI PRAZNIK V NAZARJAH

Praznovanje tradicije lesa že v teku
Lesarski praznik letošnje leto prvič 

poteka v okviru nazorskega občin
skega praznika, in sicer od 1. do 4. 
septembra. S tem želijo poudariti 
pomen lesa, kije našim prednikom 
pomenil preživetje, danes pa svojo 
veljavo žal izgublja.

V petek zvečer ob 19. uri lahko lju
bitelji domoznanstva v Muzeju Vr
bovec prisluhnejo publicistu Ale
ksandru Videčniku, ki bo v svojem 
predavanju predstavil po ložaj 
gozdnih in lesnih delavcev vZgornji 
Savinjski dolini nekoč. Razvedrilni

del praznovanja se prične jutri, 4. 
septembra, ob 11. uri. Na športnem 
igrišču se bodo lesarji iz vse Slov
enije merili v malem nogometu, 
odbojki in balinčkanju, uro kasneje 
se bodo v domu kulture v znanju iz 
poznavanja lesa preizkusili učenci 
izzgornjesavinjskih osnovnih šol.

Na prostoru pred domom kulture 
bo v soboto sejemski dan. Obisko
valci si bodo lahko ogledovali in tudi 
kupili pester izbor izdelkov iz lesa in 
drugih naravnih materialov. Popol
dne bo pred gradom  Vrbovec

potekal prikaz izdelave uporabnih 
in dekorativnih lesenih izdelkov, kar 
je zaradi nekaterih že skoraj poza
b ljenih obrti dragocen del pr
ireditve.

Obiskovalcem bodo namenjene 
šaljive igre, otrokom ustvarjalne 
delavnice, vse tri občinske krajevne 
skupnosti pa se bodo preizkusile v 
kuhi golaža, ki bo tudi na pokušino. 
Popoldan bo dodatno popestril za
bavni program, ob 18. uri bo sledila 
še podelitev pokalov in priznanj 
najboljšim ekipam v športnih igrah

in žrebanje nagrad za obiskovalce.
Tako sreda kot četrtek pa sta bila 

namenjena stroki. Prvi dan praz
novanja je v nazorskem domu kul
ture potekala razvojna konferen
ca lesarjev. Naslednji dan, 2. sep
tembra, je na isti lokaciji predaval 
Dr. Franc Pohleven, sicer profesor 
na Biotehniški fakulteti v Ljubljani. 
Predavanju na temo Pomen lesa 
in lesne predelave za tra jnostn i 
razvoj je  sledila otvoritev razstave 
Čarobnost lesa.

Tatiana Golob

NAZARJE

Glasbena šola bo kmalu dostopnejša

Dela na prizidku so se začela sredi avgusta (foto: Marija Lebar)

Na z u n a n ji s tra n i nazo rske  
glasbene šole so sredi avgusta 
začeli graditi prizidek. V njem bo 
s to p n iš č e  in d v ig a lo , ki bo 
om ogočalo neposreden in ločen 
dostop  do p rosto rov g lasbene 
šole.

Glasbena šola, ki ima prostore 
nad osnovno šolo, je  im ela do 
sedaj dostop skozi skupni vhod iz 
stopnišča osnovne šole. Ker se 
pouk glasbe izvaja večinom a v 
popoldanskem  času, osnovna 
šola svojega vhoda in stopnišča 
ni mogla zaklepati.

Že leta 2008 sta ravnatelja Olga 
Klemše in Jože Kavtičnik izrazila

željo po možnosti ločenega dosto
panja. Zato so se od ločili za iz
gradnjo prizidka z dvigalom, kar

bo om ogočalo ločen dostop do 
g lasbene  šo le , h k ra ti pa bo 
mogoče izstopati tud i v vsakem

nadstropju osnovne šole. S tem 
bo rešena še težava prenašanja 
težkih glasbenih instrumentov po 
stopnicah, z dvigalom pa bo za
gotovljen ustrezen dostop v obe 
šoli tudi za gibalno omejene os
ebe.

Gre za skupni projekt občine in 
obeh šol. Dogovor med ravnatelje
ma in županom  predvideva, da 
občina pokrije 60 odstotkov ce
lotne vrednosti, ki znaša okoli
95.000 evrov. Rok za dostavo dvi
gala je  15. oktober, dela pa naj bi 
b ila  zak ljučena  konec istega 
meseca.



KMETIJSKA ZADRUGA ŠALEŠKA DOLINA

Veselo in razpoloženo na tradicionalnem srečanju

(foto: Marija Lebar)

Na Svetem Križu nad Belimi Vo
dam i so se na trad ic iona lnem , 
letos že dvanajstem  srečan ju  
zbrali člani šaleške kmetijske za
druge in povabljeni gostje. Prijet
nega razpo ložen ja  štev iln ih  
udeležencev srečanja ni moglo 
pokvariti niti slabo vreme. Srečan
je vsako leto pripravi ena od treh 
krajevnih enot zadruge.

Razigrani takti dobrodošlice, ki jo 
je pripravil Pihalni orkester Zarja 
Šoštanj, so bili uvod v srečanje. Sl
edila je maša, ki jo  je daroval šoš- 
tanjski dekan Jože Pribožič. Ta je v 
nagovoru spregovoril o delu kot 
vrednoti. Delo je  tisto, k ije  »naredi
lo« človeka, ga ločilo od vseh dru
gih živih bitij. Še posebej in najprej

pa je bilo to delo kmeta -  poljedel
ca. Tistega, ki neposredno skrbi za 
naš vsakdanji kruh. Tudi blaženi škof

Slomšek, ki je obiskal Sveti Križ in 
tam posvetil takrat novo cerkev, je 
veliko govoril o kmečkem delu in ni

skrival svojih kmečkih korenin, je še 
dejal dekan.

Po koncu maše je spregovoril di
rektor Kmetijske zadruge Šaleška 
dolina Ivan Drev. Poudaril je, kako 
pomembno je  druženje v današ
njem času, še posebej za tiste, ki si 
le redko lahko vzamejo čas in se od
trgajo vsakdanjemu delu na polju ali 
pri živini. Zahvalil seje vsem, ki so se 
potrudili, da bo srečanje potekalo, 
kot se spodobi.

Po besedah direktorja Dreva seje 
tokra tnega srečanja, ki ga je 
pripravila šoštanjska enota, udele
žilo okoli 450 članov in gostov, med 
njimi tudi šoštanjski župan Darko 
Menih.

Marija Lebar

FLORJAN PRI GORNJEM GRADU

Dobrodelnost že obrodila sadove na Budnavi kmetiji

Še par sto metrov in voda bo pritekla na Budnavo domačijo
(foto: Franjo Atelšek)

Kruta usoda je letos iz Budnave 
domačije iz Florjana pri Gornjem 
Gradu v tragični nesreči pri delu v 
gozdu iztrgala gospodarja Vinka 
Pustoslemška. Na kmetiji seje zara
di nesrečnega dogodka čas dobes
edno ustavil, vsi načrti so kar naenk
rat padli v vodo. Toda po zaslugi do
brodelne akcije, ki so jo  organizirali 
prijatelji in sorodniki pokojnega, 
sosedje iz zaselka Savina nad Ljubn
im, se to vendarle ni zgodilo.

Hojnski Franjo, Jerglski Tonček, 
Kočki Janez in še kdo bi se našel, so 
prevzeli nase organizacijo in ob po
moči članov PGD Ljubno ob Savinji 
so v začetku junija organizirali zbi
ranje prispevkov po ljubenski občini,

ob kateri so naleteli na zelo dober 
odziv krajanov. V začetku avgusta so 
že začeli z akcijo napeljave novega 
vodovoda na Budnavo domačijo. 
Kar nekaj udarniških urje bilo potreb
nih, pa tudi del nabranih sredstev so 
namenili za izgradnjo slabega 2 km 
dolgega vodovoda.

S tem načrtov prijateljev poko
jnega Vinka še ni konec, saj bodo s 
preostalimi sredstvi uredili še pre
potreben večnamenski objekt na 
kmetiji in s tem preselili svinje iz ne- 
primernih kletnih prostorov pod 
stanovanjsko hišo. Vse aktivnosti, ki 
so ali še bodo realizirane z nabran
imi sredstvi, so rezultat priprav
ljenosti pomagati ljudem v stiski,

predvsem pa posledica pomoči, ki se je  dobrode lnost med ljudm i
sojo dobri ljudje namenili družini, ki ponovno izkazala.
kljub boleči izgubi ni ostala sama, saj Franjo Atelšek

Naš trud za lepoto vašega doma - že 18 let!

Možnost plačila na obroke! 
GARANCIJA 5 LET!
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Izdelava originalnih predračunov

l a  vas iwrafamo vsa pleskarska «tolta
- NOTRANJI IN ZUNANJI OPLESKI
- OPLESKI Z LAZURNIMI PREMAZI 
(sandolin, beitop, sikkens...)

- BELJENJE FASAD
- POLAGANJE TOPLIH PODOV IN LAMINATOV
- IZPOSOJA DELOVNIH ODROV
- VGRADNJA IN OBDELAVA GIPS PLOŠČ
- OSTALA ZAKLJUČNA DELA V GRADBENIŠTVU
- OBDELAVA NAPUŠČEV Z IZOLACIJSKIMI MATERIALI

NUDIMO VAM TUDI MANJŠE PREVOZE PO SLOVENIJI 
IN DVIGALO ZA VIŠINSKA DELA DO VIŠINE 13 m.

IZDELAVA KVALITETNIH TERMOIZOLACUSKIH 
FASAD: (izvedba po sistemu RÖFIX, DEMIT, 

BAUMIT IN TERRANOVA s stiroporom in 
kameno volno, zaključni sloj po vseh sistemih.

1000 barvnih odtenkov paropropustnih 
CLIMA fasad, zaključni omet po NANO 
tehnologiji (samočistilni učinek fasad).



Obeležili 30-letni«o delovanja
Ob jubile ju  so člani Konjerejskega društva 

Zgornje Savinjske doline zadnjo soboto v avgus
tu na poligonu všentjanžu pripravili krajšo sloves
nost. Na njej so se ozrli na prehojeno pot od us
tanovitve do danes, pripravili mimohod konjenik
ov in vpreg ter podelili društvena priznanja. 
Pozdravne besede sta obiskovalcem in kon
jenikom namenila župan občine Rečica ob Sav
inji Vinko Jeraj in predsednik društva Janko Pris
lan, kroniko pa je predstavil Marko Ročnik.

V naši dolini je bil konj vseskozi zelo cenjena 
žival, sploh v preteklosti, ko je  bil nepogrešljiv 
človekov spremljevalec pri delu na polju, travniku 
in gozdu ter pri prevozu lesa. Danes ni več 
vprežen v kmečka opravila, temveč vse bolj služi 
za športne aktivnosti in popestritev turistične 
ponudbe. Prislan je prepričan, da ni lepšega, kot 
podati se po brezpotjih in opazovati naravo s 
hrbta grivastega lepotca ali se s kočijo popeljali 
po bližnji in daljni okolici.

Drušlvo je bilo sprva ustanovljeno z namenom 
povezovanja in boljšega sodelovanja z državnimi 
inštitucijami, ki so skrbeli za konjerejo vdržavi. Vdolini 
je bilo namreč precejšnje število konj hladnokrvne 
pasme, predvsem noriške in posavske, pozneje pa 
so naselili večje število konj pasme haflinger. To so

Člani zgornjesavinjskega konjerejskega društva so pripravili mimohod, kjer so predstavili 

tako konje kot vprege (foto: Marija Šukalo)

bile predvsem kobile, namenjene za razplod.
Danes v društvu skrbijo za različna izobraževalna 

predavanja, obiskujejo sejme in pripravljajo teča
je zajahače. Pogosto se družijo skupaj zgrivastimi 
lepotci na različnih pohodih po dolini in širše. Do
bro sodelujejo s sorodnimi društvi v Slovenji in si

izmenjujejo obiske. Udeležujejo se različnih tek
movanj v spretnostnem jahanju in vožnji z vprega
mi, nepogrešljivi so na narodopisnih prireditvah v 
naši dolini, kjer grivasti lepotci pokažejo svojo pre
finjenost, eleganco in gracioznost.

Marija Šukalo

KONJEREJSKO DRUŠTVO ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

ter sobivanja narave in ljudi. Podobnoje menil tudi 
rečiški župan Vinko Jeraj, kije nanizal nekaj pod
robnosti o urejanju »Žabjekov«. Idilični prostor v 
osrčju gozda v zadnjem času privablja vse več 
sprehajalcev in pohodnikov.

Sodelavce v velenjskem premogovniku je pred 
tremi desetletji združilo veselje do petja in rodil 
se je  Rudarski oktet. V oktetu so se menjavali 
njegovi člani in umetniški vodje. Pevska zasedba 
je v tridesetih letih obogatila in razširila svoj rep
ertoar od stanovske, narodne in umetne, rene
sančne, čitalniške, romantične, domovinske, 
sodobne, slovenske in tuje pesmi do črnske 
duhovne, sakralne in nabožne, narodno-za- 
bavne pesmi in celo popevk.

Tudi v Blatah so p riprav ili veliko pevsko 
doživetje, ob katerem nihče od obiskovalcev ni 
ostal ravnodušen. Mnogi pa jih  poslušajo tudi 
doma, saj je petje »velenjskih knapov« zabeleženo 
tudi na štirih nosilcih zvoka.

Marija Šukalo

Zadnjo avgustovsko nedeljo je bilo v Blatah v 
neposredni b liž in i Rečice ob Savinji s liša ti 
ubrane moške glasove, ki so pripravili nepoz
abno vokalno doživetje. Člani rečiškega turis
tičnega društva so namreč povabili Rudarski

oktet iz Velenja.
V uvodu je o Blatah in njihovem pomenu spre

govoril Damjan Jevšnik, vodja nazorske krajevne 
enote Zavoda za gozdove Slovenije, ki je med 
drugim poudaril, da so Blate simbol sodelovanja

Nepozabno vokalno doživetje v osrčju narave (foto: Marija Šukalo)

RUDARSKI OKTET VELENJE NA KONCERTU V BLATAH

Pevsko doživetje »velenjskih knapov«

Tomaž!
H  J  Nobena pot ni ravna,
■ H « .  H  nobena pot ni revna,
H m  a vsaka je zahtevna
H  H  in tvoja ena sama - glavna.

y  flj Čestitke ob uspešno opravljeni diplomi!
■ K .  MBšsn Ati, mami, Nataša, Aljaž in Laura

Branki
za 40 let

Veselje in zdravje sta bisera dva, 
naj ti še naprej sledita oba.

Vsi domači



Piše: Aleksander Videčnik

OHCET GRE H KRAJU 
(NADALJEVANJE)

Nevesta je  imela ves čas svatbe na glavi 
krancelj (venček). Snemanje tega venčka je 
bilo posebno svečano opravilo. Opravila ga je  
krancljevko, le redko tudi godec. Ponekod je 
to opravila "m ati ta š 'roka", m arsikje  je  bil 
običaj, da je  to  snemanje opravila katera od 
nevestinih tet. Vsekakor se je  "ušikalo" (bilo je 
na mestu), d a je  nevesta ob tem obredu joka
la. Tedaj je na kratko spregovoril starešina: 
»Prišel je čas, ko se moramo posloviti od tebe, 
draga nevesta! Zdaj greš na novo pot življenja 
-  v zakonski stan ... Naše želje se dvigajo ka
kor oblak v nebeške višave s prošnjo, naj Bog 
obilo blagoslovi vajino zakonsko zvezo, da bi 
b ila  srečna ... Na m noga leta!« Ta govor je  
moral izzveneti prizadeto (patetično) in je zv
abil prenekatero solzo v očeh navzočih. God
ci so zapeli pesem, ki se je pela le ob tej priliki, 
svatje pa so jim  pritegnili:

»Povejte m i vi, kje nevesta stoji, k i se solzno  

drži, se za  krancelj boji.

V tem  k ranc 'lju  se svetijo rožice tri, v njih  

upanje, vera, ljubezen gori.

Ta p rva  rož 'ca  je  lepo rdeča, v sredi te rož'ce  

je  zakonska sreča.

Ta druga rož'ca lepa  in plava, ljubezen je  

zakonska na jbo lj ta  prava.

Ta tretja rož'ca, lepa in bela, je  v njenem  

devištvu nevesta cvetela.

Z da j srečne ostanite rožice ve, ste nevesti 

nedolžne p rija t'j 'c e  b'le.

Ženin in  nevesta, ne b o d ' vaju sram , da  sta  

m ogla  s top iti v ta  zakonski stan!«

Nato so godci prinesli v hiši šarkelj, za kat
erega so "glihali" s starešinama. S tem dejan
jem  so nakazali skorajšnji konec svatbe. Šar
kelj, za katerega so se dogovorili za ceno, je  
ostal nenačet in je  pripadal godcem. Ponekod 
so pob ira li denar za godce tako, da so na 
krožnik postavili kozarec, ki ga je starešina 
sproti nalival, ko je  od svata do svata pobiral 
prispevek. Eden od obeh starešin je torej držal 
krožnik in nalival kozarec, drugi pa je  ponujal 
klobuk, v katerega so svatje metali denar. Vel
ja lo  je pravilo, d a je  vsak svat, k ije  plačal, spil 
kozarec ponujenega vina.

Prav na koncu svatbe so ponudili čaj, to pa je bil

Razni obredi u 

ljudi
hkrati znak, daje svatbe konec. Sedaj so ponudili 
kuhane češplje, med katere so vlili žganje. Običa
jno je godec na pretresljiv način vzkliknil: »Ohcet 
crkne!« Potem so godci privedli v hišo kuharico, 
včasih so jo  prinesli na loparju. Tedaj je eden od 
starešin zaplesal z njo in seji na posmehljiv način 
zahvalil za "neslano in polsurovo" hrano. Naj še 
povemo, da so v nekaterih krajih pripravili za svate 
cule zjedili, »da jih bodo še tisti doma poskusili«.

Svatje so se ob nepretrganem igranju godcev 
postopno razšli, godci so radi pospremili svate 
na pot in spet je nekaj denarja padlo v njihove 
žepe ...

NEKATERA POOHCETNA OPRAVILA
Večkrat smo že opozorili, da enotnega posto

panja pri običajih naših ljudi v dolini ni bilo, pač pa 
so na različne načine obeleževali razne 
praznične dogodke. Ponekod so poznali pred

stavitev neveste v novem okolju. Če seje priženila 
v vas, je seveda želela opozoriti nase in spoznati 
sosesko. Pravili so, »daje šla in prinesla sosesko«. 
To je opravila največkrat kar dan po svatbi. Na
jprej je doma razrezala pogačo in dala vsakemu 
od domačih košček. Nato seje odpravila zjerba- 
som med sosede. Povsod se je predstavila in 
ponudila košček pogače. Navada je bila, da ob 
tej priliki neveste niso pogostili, ampak so le malo 
"povesovali".

JESIH
V nekaterih krajih je bila navada, da je po po

roki camar sklical kakšen teden po poroki man
jše slavje, ki so ga, denimo v Mozirju, poimenovali 
"jesih". Niso vabili svatov, pač le tiste, ki so tako ali

žiDljenju naših 

(10)
drugače pomagali pri ohceti. Rekli so, »da bodo 
krancljevko vlekli izjesiha«. To seveda ni bila kak
šna pojedina, šlo je  bolj za srečanje, na katerem 
so predvsem "obirali" krancljevko. Seveda brez 
godcev ni šlo. Spet so imeli glavno besedo, tako 
so pač marsikatero mastno rekli, kar se je  na 
ohceti spodobilo. Takšno srečanje so zaključili ob 
polnoči.

OBIČAJ V MOZIRJU
V sprevodu, kije šel iz cerkve, niso upoštevali 

posebnega vrstnega reda, vsekakor pa so bili 
na čelu godci. Ohcet se je  začela s petjem 
camerja in družice, potem pa seje nadaljevala 
na način, kot so ga narekovali godci. Po začet
nem slavnostnem  delu so se pričele 
"okolzdravice", ki so lahko bile tudi zbadljive. 
Prirejali so številne družabne igre, ki so jih  vodili 
godci, so pa prav ti postavljali svatom razne

uganke. To je  pomenilo, da v primeru, ko svat ni 
znal odgovoriti na uganko, je pač moral plačati 
kazen godcem. Značilno je  bilo, da ni smel ni
hče kaj zameriti, četudi komu kaj ni bilo po volji. 
Koje bilo ohceti konec, so prinesli na mizo "kon- 
fekt". To je bilo mešano sladko pecivo. Sledila je 
" la rm a" (zb iran je  denarja  za godce in ku
harice). Glavni starešina je  opravil larmo, prej 
pa so se dogovorili starešini in earner za višino 
prispevka za svate. Ženinov starešina je bil "glav
ni" in je  razglasil višino prispevka udeležencev 
svatbe. Radi si godce s plačilom nekoliko "vle
kli". Morali so prej odgovoriti na uganko, ki jim  jo 
je postavil starešina. Seveda je vse potekalo ob 
bučnem smehu.

Nadaljevanje prihodnjič.

Poroka pri Spodnjem Grozdeju leta 1920. Fotografijo hrani Muzejska zbirka v Gornjem Gradu.



ROMANA POGORELČNIK,
numerologinja in astrologinja

Numerologija je veda, ki prouču
je  vpliv števil na človeka. Numer
ologijo je  študiral in učil že Pitago
ra, ki je rekel, da je  vse število. V 
Egiptu je  p reučeva l izsledke 
raziskav Kaldejcev, Hebrejcev in 
Hindujcev.

Števila, kot simboli nebesnih teles, 
vplivajo na človekov karakter, na 
njegovo duševnost, medsebojne 
odnose, zdravje, kariero, finančno 
stanje in drugo. V vesolju vse pote
ka po zakonih fizike in, ker je človek 
del vesolja, vplivajo te sile tudi nanj. 
V numerologiji se črke imena in pri

_____________________________________________________________________________________ y

O numerologiji ali kako števila 

zaznamujejo naša življenja
imka pretvorijo v številke. Pri numer- 
ološki analizi se upošteva tudi vzde
vek, datum rojstva ter hišna števil
ka. Numerologija ima, tako kot as
trologija, osnovo v vplivu nebesnih 
teles. Števila, v katera pretvarjamo 
razne podatke, so le simboli nebes
nih teles, ki različno vplivajo na kom
binacije.

Tisti trenutek, ko se človek rad ije  
zanj izredno pomemben. Pomem
ben je datum rojstva, nato otrok 
dobi ime in priimek in to ga zazna
muje za vse življenje. Takrat dobi 
otrok "kodo", kakšen človek bo post
al, kakšen karakter bo imel, katere 
talente, ali mu bo na življenjski poti 
vse gladko teklo ali ne. Seveda je 
zelo pomembno tudi okolje, v kat
erem otrok raste in se kot oseba 
oblikuje.

Nekateri ljudje so po naravi uspeš
ni vsvojem poslu in jim  gre vse glad

ko od rok. So ljudje, katerim gre v 
poslu dobro, ne gre pa jim  v zaseb
nem življenju. Zakaj se nekateri 
težko vklopijo v družbo? Zakaj so

določeni ljudje impulzivni in se z 
nikomer ne razumejo? Zakaj ima 
nekdo nenehno težave z 
zdravjem? Zakaj otrok trpi v šoli, 
katero so mu določili starši, sam pa 
ima druge talente, katerih ne more 
razviti? Na ta in še druga vprašanja

lahko odgovori tudi numerologija.
Numerologija ne prerokuje, lahko 

pa pokaže pot, kako se izogniti nep
otrebnim nesoglasjem in kako do
bimo največ, kar nam nudijo naša 
števila. Ko živimo v soglasju s svoji
mi števili, delujemo vedno na isti 
valovni dolžini. Sama rada povem, 
da se med dvema človekoma, ki sta 
si všeč, ne zgodi kemija, ampak 
matematika. Vse je v številih. Če sta 
dva človeka na isti valovni dolžini (z 
enakimi oziroma harmoničnimi šte
vili), je tako, kot da poslušata isto 
radijsko postajo. Če pa sta si različ
na, je tako kot da bi poslušala dve 
radijski postaji in tu ne more biti har
monije.

Z numerologijo sem se srečala 
pred devetimi leti in vtem času sem 
dobila nešteto povratnih potrditev, 
da to, kar sem na osnovi števil ugo
tovila, drži.

NASVETI ZA MOTORISTE

Ne spreglej. Občutek za življenje
Takšen je naslov brošure, ki jo  je 

izdalo m inistrstvo za promet z na

menom opozoriti na nevarnosti, ki 

prežijo na motoriste. Brošura, ki bi 

jo  m ora l d o b it i v  roke  vsak 

udeleženec v prometu, še posebej 

vozniki motornih koles. V

V njej prvič spoznam, da imamo 
kar šest različnih prometnih tabel, 
ki opozarja jo  na nevarnosti za 
m otoriste, p riha ja ta  pa še novi 
dve, ki g o vo rita  o nevarnem  
odseku in črni točki. Osnovna ide
ja  brošure  izha ja  iz obču tka  v 
vožnji motocikla, k ije  nepozabno 
doživetje in ga zato ne smemo 
za tira ti, am pak se ga m oram o 
vseskozi učiti obvladovati, pred
vsem pa spoštovati.

Če pogledamo samo povezavo 
hitrosti in vidnega polja, ugotovi
mo, da se s hitrostjo vidno polje 
zožuje in prehajamo v tako imen
ovani »tunelski« vid, kjer zanema
rim o b ližn jo  oko lico , hkra ti pa 
okolica zanemari nas. Zato mora
mo prilagoditi h itrost razmeram 
in se po m ožnosti obleči v žive 
barve. Res je , da je  črna barva

modna in lepa, a kaj, koje vroča in 
slabo opazna. Ne pozabimo, da 
pri hitrosti 100 km /h v eni sekun
di prevozim o 28 m etrov in pri 
hitrosti 160 km /h kar 44 metrov 
v sekundi.

M otoristi si m oram o pridob iti 
občutekza hitrost, kar pa ne gre čez 
noč. Vsak začetek je počasen in

okoren, a vaja deia mojstra, zato 
velja biti strpen. S hitrostjo je seve
da povezana tudi pot zaviranja, ki 
pri 100 km /h znaša 38 metrov ali

43 metrov, če nismo navajeni pol
nega zaviranja. Neizkušeni motor
isti se ustrašijo zavirati na sprednje 
kolo, ker imajo občutek, da bo bloki
ralo. Vendar se z zaviranjem pre
naša teža na sprednji del in je kolo 
tako bolj obremenjeno in z blokiran
jem načeloma ni problema, razen 
v dežju, na spolzki podlagi in v nag
ibu, kjer je potrebno biti še posebej 
pozoren.

H itrost in zaviranje prideta še 
posebej do izraza, če je na poti 
skupina m otoristov. V takšnem  
primeru največkrat prihaja do tek
movanja, kdo bo koga prehitel in 
nesreča je žal lahko hitro tu. Vse je 
odvisno od vodje skupine, ki bi naj 
skrbel za enakom eren tem po, 
prim erno varnostno razdaljo in 
razporeditev (c ik  cak) med 
udeleženci skupine.

Slabši oziroma neizkušeni mo
toristi naj bodo v sredini skupine, 
da ne začno za o s ta ja ti, saj to 
pom eni, da bi v nasp ro tnem  
primeru lovili skupino in vozili na 
m eji svo jih  sp o so bn o s ti. Vse 
skupaj se poslabša v mokrem vre
menu, kjer vsaka reakcija na mo

tociklu pride dvakrat bolj do izra
za. Vožnja m ora  b iti m ehka, 
nežna, brez nepotrebnega po
speševan ja  in za v ira n ja  in z 
občutkom za vožnjo skozi ovinke.

V takšnem vremenu je še kako 
pomembna drža na motociklu, ki 
naj ne bo v krču, temveč sprošče
na. Roke morajo biti na krmilu rahlo 
pokrčene, po dva prsta na ročico 
sklopke in zavore, noge se dotikajo 
z blazinicami na stopaike in z gležnji 
se dotikajo okvirja motorja tako, da 
ga čutim o. H rbtenica naj bo 
zravnana v črko »S«. Pogled naj ne 
bo usmerjen pred motocikel, tem
več pred nas, saj nas prav pogled 
vodi. Kamor gledamo, tja gremo! 
Zapomnimo si, da s pogledom us
merjamo motocikel. No, po vsem 
tem ne pozabimo še na dobro za
ščiteno obleko, čelado in rokavice, 
ki nas bodo v primeru nesreče za
varovala pred osnovnimi poškod
bami.

Več o tej knjižici najdete na splet
nem naslovu: h ttp ://w w w .super 
motorist.si/.

Srečno pot!
Igor Pečnik



ANJA ČERNEVŠEK IZ GORNJEGA GRADA

Psička Labro ji je polepšala življenje
Anja Černevšek bo jeseni dopolnila 29  let. Slepa je  od rojstva, vendar 

na življenje in okolico gleda »s svojim i očmi«. Kot številni slepi v pogov

oru uporablja besedi gledala in videla in čeprav si stvari le predstavlja, 

jih  vid i v svojih m islih. Na življenje kljub slepoti gleda pozitivno. Najprist- 

nejši stik z okolico ima preko posebej prirejenega računalnika, rada »gle

da« televizijo, starša in brat te r prija te lji pa ji od malega stojijo ob strani.

Anja Černevšek: »Dobila sem najboljšo psičko, ki jo je izšolal 

najboljši inštruktor.« (foto: Štefka Sem)

DOLGA POT DO PSIČKE
Černevškovi se je  izpolnila velika 

želja. Dobila je psičko Labro, pose
bej šolano za vodenje slepe osebe. 
Pot do medicinskega pripomočka, 
kot pse vodiče imenujejo na Za
vodu za zdravstveno zavarovanje 
Slovenije in ga slepe osebe dobijo 
na napotnico, pa ni bila lahka. Na
potnico slepemu izda osebni oku
list, od zavoda pooblaščen okulist 
Uroš Prelesnik in kinolog Jože Vidic 
ocenita, če je  okolje slepe osebe 
primerno za psa vodnika in podata 
pozitivno mnenje.

Do teh mnenj je Černevškova priš
la z nekaj zapleti, zavleklo pa se je 
na zavodu, saj njene prošnje niso in 
niso obravnavali. Kljub nenehnemu 
povpraševanju, kako kaže, odgov
ora ni bilo. Po naključju je za težavo 
Černevškove izvedel poslanec Ja
kob Presečnik in se še sam obrnil 
na zavod za pojasnilo. Šele takrat 
so zadeve stekle in Černevškovi so 
za to pom oč Presečniku zelo 
hvaležni. Po srečnem naključju je 
psička, ki je  sedaj že č lan ica 
družine, ravno prišla na šolanje k 
inštruktorju Tomažu Dražumeriču 
iz Celja in kaj kmalu sta skupaj priče
la obiskovati Černevškovo in psičko 
privajati na novo okolje. V

V DVOJE DO SLUŽBE
Ta mesec sta Labra in njen inštruk

tor opravila izpit A pred komisijo, to 
pomeni, da je Labra primerna za 
vodenje slepe osebe, prav tako pa 
bosta izpit opravljali Černevškova in 
Labra po določenem času. Pri psih 
vodnikih je pomembno, da se pes 
naveže le na slepo osebo. Drugi 
ljudje psičko lahko pobožajo, kadar 
je  prosta in če dovoli lastnik, kadar 
ima vodilo, pa se psa vodnika ni 
dovoljeno dotikati. Černevškova, ki 
je od aprila v službi v Centru stare
jših Gornji Grad, je doslej pot prema
govala s palico, po opravljenem iz
pitu pred kom isijo pa bosta pot 
premagovali z Labro.

V službi uživa, kot družabnica

starejših se počuti dobro in korist
no, saj ve, da im am o vsi ljudje 
potrebe po družbi. Kot prijetna 
sogovornica se je oskrbovancem 
zelo priljubila in kot ona skrbi za nji
hovo dobro počutje, jo  tudi oskr
bovanci na poti iz doma vedno 
spremljajo s pogledi, da bi varno 
prišla domov. Ko bo v službo priče
la hoditi z Labro, jo  bo le-ta spreml
ja la  tud i po centru. D irektorica 
Francka Voler je opomnila stano
valce, kakšna so pravila glede stik
ov s psičko, predvsem je poudarila 
prepoved hranjenja in pretiranega 
božanja. Černevškova, ki v centru 
dela prek javnih del, je vodstvu zelo 
hvaležna za možnost opravljanja 
prijetnega dela v domačem kraju, 
saj tako ni odvisna od prevoza in v 
službo lahko odhaja sama.

SKRB ZARADI NEVARNIH PSOV
Veselje ob spremembi v življenju 

in večji samostojnosti Černevškovi 
in njenim prijateljem grenijo skrbi 
zaradi potepuških in neprivezanih 
psov, k ijih  je  v Gornjem Gradu kar 
nekaj. Mnogi krajani imajo namreč 
težave, ker je  nekaj teh psov na
padalnih, predvsem do manjših

psov in ne toliko do ljudi. Marsikdo 
se izogiba območij, kjer se ti psi na
hajajo. Černevškova se še posebej 
boji za varnost svoje psičke, saj ne 
vidi nevarnosti, ki lahko preži nanjo 
in ve, da ne more pravočasno ukre

pati ter pom agati svoji psički v 
primeru napada nanjo. Kljub temu 
da so bili lastniki nekaterih psov že 
ovadeni in so plačali kazni za nes
poštovanje zakonov, se stvari niso 
izboljšale in Černevškovi se ne zdi 
pošteno, da bi se zaradi lastnikov, ki 
svojih živali ne priklepajo, ne mogla 
prosto sprehajati po kraju.

IN KAJ PRAVI ZAKON?
Zakon o zaščiti živali definira ne

varnega tistega psa, kije neizzvano 
enkrat aii večkrat ugriznil, napadel 
ali se napadalno vedel do človeka

oziroma živali. Skrbniki psov, ki so 
označeni za nevarne, morajo zago
toviti fizično varslvo psov, in sicer s 
povodcem ali nagobčnikom, lahko 
jih zaprejo v pesjak ali v ograjen 
prostorz ograjo, visoko najmanj 1,8 
m in obesijo svarilni znak.

Nadzor nad izvajanjem tega zako
na vrši med drugim tudi policija, 
veterinarska uprava pa od leta 
2 0 0 9  vodi evidenco nevarnih 
psov. V Sloveniji letno zaradi ugriza 
išče pomoč v ambulantah preko
5.500 ljudi, veliko lažjih primerov 
tudi ni evidentiranih, saj vse osebe 
ne iščejo zdravniške pomoči. Kako 
je  z napadi psov na druge pse, ni 
podatkov, prav gotovo pa je  teh 
primerov kar nekaj.

KAZNI NISO MALE
Na Generalni policijski upravi so 

pojasnili, da policija izvaja nadzorv 
primerih, koje ogroženo varstvo lju
di in premoženja zaradi neustrezne 
vzreje, vzgoje, šolanja, fizičnega 
varstva in vodenja živali, ki so ne
varne okolici, kakor tudi za pre
povedana ravnanja z namenom 
mučenja živali.

Policija tovrstne kršitve obravna
va v okviru svojega rednega dela in 
v času posameznih poostrenih 
nadzorov. Če pride do ugriza psa in 
je o tem obveščena, policija pos
topa skladno z zakonodajo in lahko 
kršitelju izreče predpisano globo. 
Najvišja kazen za lastnika psa je
2.400 evrov, največje spremembe 
pa je zakon doživel po napadu treh 
bu lm astifov na m im oidočega v 
Ljubljani, prav isti psi pa so kasneje 
tudi napadli lastnika.

Štefka Sem

T š '

Maraton in pohod 
Celje-Logarska dolina

Jutri, 4. septembra, bo potekal že 
26. tradicionalni maraton in pohod 
Celje-Logarska dolina v organizac
iji Društva pohodnikov in maraton
cev Celje. Start 75-kilometrskega 
maratona bo ob 6. uri zjutraj na Trgu 
ce ljsk ih  knezov v Celju. Izpred 
Mozirskega gaja bo start ob 9. uri, 
ob 10.30 na Ljubnem ob Savinji in v 

Lučah ob 11.30.

Organizatorji pričakujejo okoli tisoč 
udeležencev, za katere bodo imeli 
na progi pripravljene okrepčevaln
ice, nudili pa jim  bodo tudi nujno 
zdravstveno oskrbo in masažo. Ma
raton je vključen tudi v Europacup. 
Maratona se bo že 26-ič udeležil 77- 
letni Franc Smodiš, ki si je tokrat prvič 
izbral start iz Mozirja.



SREČANJE DELOVNIH INVALIDOV V LOGARSKI DOLINI

Nenehno prizadevanje za dosego enakih možnosti
Deževen vikend ni motil najvztrajnejših članov 

društev invalidov celjske regije in širše, ki so se 
zadnjo avgustovsko soboto srečali v Logarski 
dolini. Za njihovo dobro počutje so pred domom 
planincev na 14. srečanju poskrbeli organizatorji, 
Zgornjesavinjsko medobčinsko društvo invalidov 
Mozirje, številni nastopajoči in gostitelj Martin 
Petek s svojim osebjem.

Pozdravne besede so udeležencem name
nili predstavnik organizatorja Anton Gračner, 
predstavnik občine Solčava Edi Preprotnik, 
poslanec v državnem zboru Jakob Presečnik 
in predsednik Zveze delovnih invalidov Slove
nije Drago Novak.

Novak je med drugim izpostavil, da so delovni 
invalidi razočarani nad tistimi, ki so povzročili, da 
je v letih samostojne Slovenije, ki si sicer prizade
va za enakopravno obravnavo državljanov, poni
knilo precejšnje število pravic in ugodnosti, ki so 
jih bili invalidi v preteklosti že deležni. »Zato si Zve
za delovnih invalidov Slovenije želi, da delo vlade 
in državnega zbora z invalidi poteka usklajeno in

Drago Novak je  poudaril, da si Zveza delovnih 

invalidov Slovenije želi, da delo vlade in 

državnega zbora z invalidi poteka usklajeno
(foto: Marija Šukalo)

na način, ki vsebuje načelo »ničesar o invalidih 
brez invalidov«, kar poudarja nujnost dialoga, 
konsenza in upoštevanja potreb invalidov ter 
postopno uresničevanje ekonomskih, socialnih 
in kulturnih pravic invalidov,«je med drugim pov
edal Novak in poudaril, da si bodo nenehno dos
ledno prizadevali za doseganje enakih možnosti. 
Prav tako bodo storili vse za odstranitev ovir, ki 
vodijo k diskriminaciji in socialni izključenosti, pa 
naj gre za ovire v izobraževanju ali zaposlovanju, 
saj te posledično vodijo v revščino in osamo.

Poslanec v državnem zboru Jakob Presečnik 
je  udeležencem srečanja zagotovil, da se v 
letošnji jeseni pripravljajo spremembe mnogih 
zakonov, ki se dotikajo socialnega področja. »V 
procesu sprejemanja zakonov bomo posebej 
pozorni na vse tiste kategorije ljudi, ki so bolj 
občutljive. Mednje vsekakor spadajo tudi delov
ni invalidi,« je ob predstavljanju »vroče jeseni«, ki 
se bo dotaknila številnih državljanov na različnih 
področjih, poudaril Presečnik.

Marija Šukalo

SVETOVNO PRVENSTVO EKIP REŠEVALNIH PSOV V ITALIJI

Slovenska ekipa z Janžovnikom 

dosegla tretje mesto
Od 19. do 22. avgusta je  v Nembru v Italiji 

potekalo svetovno prvenstvo ekip reševalnih 
psov. Iz Slovenije so se ga udeležile tri ekipe. Dve 
pod okriljem Kinološke zveze Slovenije in ena pod 
okriljem Zveze društev in klubov vodnikov re
ševalnih psov Slovenije. V prvi ekipi je  sodeloval 
dolgoletni uspešni zgornjesavinjski kinolog Zoran 
Janžovnik s psom Lokom.

ZELO USPEŠNO ISKANJE NA RUŠEVINI
Tekma je bila sestavljena iz iskanja na ruševini 

in ekipne poslušnosti ter premagovanja ovir. 
Zoranova ekipa je najprej fenomenalno opravila 
nalogo iskanja na ruševini. Na voljo je bilo 20 
minut za tri skrite osebe. Osebe so bile skrite na
jmanj dva metra globoko v ruševini. Ves čas je 
igrala glasna glasba, nad ruševino pa je lebdel 
helikopter. Ves ta hrup ni psov prav nič motil, saj 
je Lok prvo osebo našel že v prvi minuti, drugi pes 
je  osebo odkril v drugi minuti in le nekaj minut 
kasneje je bila najdena še tretja oseba. Tako je 
ekipa od 20 porabila le sedem minut.

Naslednji dan so se uspešno spopadli še s pos
lušnostjo in ovirami. Z velikim veseljem so po ob
javi rezultatov ugotovili, da sta jih premagali samo 
ena francoska in ena italijanska ekipa.

Zoran ima že 18 let izkušenj z delom in šolan
jem reševalnih psov. 16 let je delal v Kinološkem 
društvu Zgornje Savinjske doline, zadnje dve leti

pa deluje v Kinološkem društvu reševalnih psov 
Celje, kjer ima za delo s psom optimalne pogoje. 
Lansko leto je s svojim Lokom osvojil naslov 
državnega prvaka v iskanju na ruševini, uvrstila

Zoran Janžovnik v pogovoru z italijansko 

novinarko (foto: P. Godec)

sta se v obm očno enoto reševalnih psov, v 
državno enoto psov za iskanje pogrešanih oseb 
ter v najvišjo državno enoto za iskanje izpod ru
ševin MERP. Zelo uspešno pa nastopata tudi na 
tekmah, tako doma kot v tujini.

NAPORNI TRENINGI POLNI ODREKANJA
Lokje petletni border collie. Po Zoranovih bese

dah je  izreden pes, neverjetno motiviran za delo 
in s popolnim zaupanjem vanj. Dobil gaje še kot 
mladiča. Z vadbo in šolanjem je v teh letih z njim 
dosegel izredno lepe uspehe.

So pa treningi vrhunskega reševalnega psa 
zelo naporni in zahtevajo veliko odrekanja. S 
psom se po navadi začne delati, koje še mladič 
in se nadalju je  vse do njegove upokojitve. 
Načeloma ima dvakrat tedensko trening iskan
ja, bodisi na ruševini ali iskanje pogrešanih oseb 
v gozdu. Vsak dan ali vsaj petkrat tedensko je 
na urniku trening poslušnosti. Ko se k temu priš- 
tejejo še kondicijski treningi in vsakodnevni 
sprehodi, se nabere kar precej ur. Potrebno je 
tudi nenehno menjavanje okolja in ruševin za 
treninge, ker mora biti dober pes navajen na 
vse situacije. Tako se je za učinkovit trening 
potrebno zapeljati po celi Sloveniji in včasih tudi 
v tujino, še pove Zoran, ki je  zelo ponosen na 
svojega Loka.

Fanika Strašek



POLETNI TABOR SLOVENSKIH RADIOAMATERJEV

Spoznavali osnove elektronike in komunikacij
ske vojske. Vojaki so udeležencem 
predstavili vozilo za zveze s pri
padajočo opremo.

Ob obisku policijskega inšpektor
ja so se seznanili s pastmi, kijih pri
našajo prepovedane droge. Svoje 
ročne spretnosti so urili ob spajkan- 
ju  ter vzpostavljali radio zveze. Pri 
vzpostavitvi zveze na ŠOTA točki - 
na določenem vrhu gore ali hriba, 
sojim  bili vveliko pomoč tudi rečiški 
gasilci, ki so prepeljali udeležence 
in tehniko na določeno nadmorsko 
višino na Dobrovlje. Od tam so nam
reč poskušali vzpostaviti kar največ

zvez in pri tem bili zelo uspešni. Po
leg tega so na poletni šoli spoznali 
šolanje psov ter njihovo usposa
bljanje pri reševanju človeških živ
ljenj.

Program dela so dopolnili z do
datnim i dejavnostm i, kot so as
tronomija, modelarstvo, detekcija 
kovinskih predmetov, amaterska 
televizija. Druženje so mladi radio
amaterji, med katerimi je bilo tudi 
nekaj Zgornjesavinjčanov, oboga
tili z družabnimi in športnim i ak
tivnostmi.

Marija Sukalo

L jub ite lji radioamaterstva iz vse Slovenije so na poletni šoli 

spoznavali osnove elektronike in komunikacij (foto: Marija Šukalo)

Zveza radioamaterjev Slovenije je 
v sodelovanju z Društvom ele
ktronikov in Zvezo za tehnično kul
turo Slovenije pripravila poletni ra
dioamaterski tabor v kampu Meni
na. Tokratni gostitelji in izvajalci na
log tabora, k ije  potekal od 15. do 
20. avgusta, je bil Radioklub Mozir
je  z mentorji in predsednikom klu

ba Mirom Prašnikarjem.
Ljubitelji radioamaterstva iz vse 

Slovenije so na poletni šoli spozna
vali osnove elektronike in komu
nikacij. Prisluhnili so tudi različnim 
predavanjem, ki so predstavila ra
dioamatersko dejavnost. Mnogim 
pa bo verjetno najbolj osta l v 
spominu obisk 11. bataljona Sloven-

ZANIMIVOSTI NARAVE

Kača v lesu
Barbara Črnodovski nam je po

sla la zanim ivo fo togra fijo . Njen 
sosed Miran Poličnik je  namreč 
ob cepljenju drv opazil nenavad
no »kačo«, ki jo  je  črv izdolbel v po
leno.

(foto: B Č )

Nives
Pot življenja stkana je iz tisoč vezi.

Prepletena je iz čarobnih niti 
ljubezni, spoštovanja, veselja in 

skrbi. Draga Nives, ujemi vsak hip, 
vsako sapo, ki diši po sreči, in 
dovoli, da ostanemo tudi mi 

za vedno del tvoje sreče.

Vse naj, naj 
za 18. rojstni dan.

Vsi, ki te  im am o radi

Hotel Plesnik
Vsako soboto in nedeljo 
Vam nudimo družinska kosila po 
ceni 10,00 EUR.
Otroci do io. leta imajo kosilo brezplačno 
(en otrok na eno odraslo osebo).

V lju d n o  v a b lje n i!  

Vaš H o te l P le s n ik  ****
Tel.: 03-839 2300

Center varne vožnje

Nagradna igra

Varna vožnju
Med pravočasno prispelimi pravilnimi odgovori na zadnje 
vprašanje (Varnostni pas uvrščamo med: b) pasivno varnost) 
smo izžrebali Tadeja Kakerja, Rečica ob Savinji 5, Rečica ob 
Savinji, ki prejme praktično nagrado AMZS (varnostni odsevni 
jopič, varnostni odsevnik za pešce in osvežilec zraka). 
Nagrajenec lahko prevzame nagrado v uredništvu Savinjskih 
novic do 17. septembra 2010.

Med vsemi dopisnicami s pravilnimi odgovori, ki so v 
trajanju akcije prispele v naše uredništvo, smo izžrebali 
tudi nagrajenca, ki prejme glavno nagrado - darilni bon 
za celodnevni intenzivni trening varne vožnje v CVV 
Vransko. Nagrado prejme: Edo Golob, Tratnikova 8,3331 
Nazarje.
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PLANINSKO DRUŠTVO NAZARJE

Planin« raziskovali Islandijo
Člani nazorskega planinskega društva so se letošnje po

letje odpravili na najdaljši skupni izlet doslej. Preko dvajset 
se jih je konec julija odpravilo na Islandijo, kjer so si skoraj 
dva tedna ogledovali naravne in kulturne znamenitosti 
otoka, katerega vulkan je pred meseci v skrb spravljal ce
lotno Evropo.

Ogledali so si številne zanimivosti, začrtano pot so prema
govali z avtobusom in peš. Prvi dan so si pričakovanja polni 
ogledali Reykjavik, glavno mesto Islandije, in se nato v smeri 
urinega kazalca podali na pot po čarobni deželi. Prevzeli so

jih geotermalni pojavi, polja lave, ledeniki in vulkani, udeležili 
so se tudi več pohodov, na katerih so si pobližje ogledali 
islandsko favno. Žal se s kiti ali patinom, slavno islandsko 
ptico, niso srečali, so si pa ogledali delfine in druge morske 
ptice. Celoten čas so se spoznavali s slavno vikinško zgo
dovino in islandskimi sagami. Za ohranjanje kondicije so 
skrbeli s pohodi, po želji so si lahko privoščili tudi rafting ali 
ježo islandskih konj. Vsi pa so izredno uživali v sproščanju v 
toplih vrelcih, ki jih ima sicer mrzli otok več kot dovolj.

TG

Udeležence izleta je  Islandija s svojo drugačnostjo navdušila (foto: arhiv PD Nazarje)

Potepanje po Julijcih
Minuli petek in soboto seje dvajset lučkih planincev po

dalo na dvodnevni iz le t na Triglav. Kljub ne preveč 
obetavnemu vremenu s ije  skupina pohodnikov oprtala 
nahrbtnike in se s Pokljuke podala proti Vodnikovemu 
domu ter naprej do Kredarice. Le malo sončnih žarkov 
jim  je bilo namenjenih ta dan, Triglav pa se nikakor ni hotel 
pokazati v vsem svojem sijaju. Kljub temu so se podali na 
bližnje srečanje z njim. Po uri in pol borbe s klini in zjeklen- 
imi vrvmi so prispeli na vrh. Več kot polovica; enajst jih je 
molelo glavo v Aljažev stolp, zadnjico pa ven. Kaj to pome
ni, planinci že vedo!

Utrujeni, a zadovoljni so se podali proti Planiki, kjer so 
prenočili. Popoldne in večer sta minila, tako kot pravz
aprav oba dneva, v p rije tnem  družen ju  in veselem  
razpoloženju, za katerega sta najbolj skrbela najmlajši, 
dvanajstletni Grega in najstarejši član skupine, 61-letni 
Janez.

Tudi drugi dan pohoda je vreme njihove krojilo poti. Po 
najkrajši poti so se vrnili na Pokljuko. Do avtobusa so prišli 
m alo  m okri in u tru je n i, a to  ni m o tilo  n jihovega  
razpoloženja. Triglav - po nekaterih domnevah je ime 
izpeljano iz imena triglavega božanstva, ki so ga pred 
davnimi časi Slovani častili kot vladarja zraka, vode in 
zem lje  - j ih  je  sp re je l in va rno  sp u s til iz svo jega  
mogočnega zavetja.

Andreja Urh

Dvajset lučkih planincev se je  podalo na dvodnevni 

iz le t na Triglav (foto: Ivo Kumer)

LUČKIH PLANINCI



LETNI TABOR VODNIKOV ENOT REŠEVALNIH PSOV KINOLOŠKE ZVEZE SLOVENIJE

Brezhibna organizacija domačih kinologov

Psi so skupaj s svojimi vodniki vadili iskanje pogrešanih ljud i v 

naravi in pod ruševinami (foto: Marija Šukalo)

Poligon Kinološkega drušlva Zgod
nje Savinjske doline v Varpoljahje bil 
zadnji avgustovski vikend prizorišče
17. letnega tabora vodnikov iz enot 
reševalnih psov Kinološke zveze 
Slovenije. Tabora, ki vsako leto pote
ka v drugem  kraju, se je tokra t 
udeležilo 126 vodnikov iz vseh slov
enskih kinoloških društev, prišli pa so 
tudi povabljeni gostje iz enot reševal
nih psov iz Avstrije, Madžarske, 
Hrvaške, Italije in Madžarske. Psi so 
bili skupaj s svojimi vodniki razdeljeni 
v dvanajst skupin, ki so opravljale 
tečaj na štirih različnih deloviščih, na 
katerih je vodnike s psi pri njihovem 
učenju nadzoroval inštruktor.

Psi so skupaj s svojimi vodniki vadili 
iskanje pogrešanih ljudi v naravi in 
pod ruševinami, ob tem so trenirali 
še reševanje v vrvni tehniki. Po 
besedah namestnika vodje tabora 
Dominika Hrovata jim  je vrvna teh

nika v pomoč pri transportu vodni
ka in psa. Reševalni psi, med kater
imi je največ zlatih prinašalcev, lab
radorcev, nemških in belgijskih 
ovčarjev ter različnih mešancev, se

lahko urijo v starosti od dveh mese
cev do desetih let.

»Vsak vodnik reševalnega psa 
mora za pridobitev tega naziva 
opraviti devet teoretičnih izpitov:

prva pom oč psu, prva pom oč 
ponesrečencu, orientacija na ter
enu, nevarnosti v gorah (sneg, led, 
plazovi) in ruševinah, izpito radijskih 
zvezah in sistemih, helikoptersko 
usposabljanje ter reševanje v ur
banem okolju. Vsak pes mora imeti 
opravljen osnovni izpit za sprem
ljevalca. Za začetek šo lan ja  je 
primeren vsak pes, odločitev o tem, 
ali bo pes postal reševalni, je odvis
na od vodnika samega,«je med dru
gim izpostavil Hrovat.

Tabor sta obiskala tudi Domen 
Torkar, višji svetovalec na upravi za 
zaščito in reševanje in Vlado Ger
bec, poveljnik reševalnih enot pri 
Kinološki zvezi Slovenije, ki sta poh
valila brezhibno organ izacijo  in 
vodenje tabora. To je bilo poverjeno 
Dominiku, Duški in Ferdu Hrovatu 
ter Zvonki in Bojanu Kotniku.

Marija Šukalo

LOVSKI DAN NA GOLTEH

Za najboljšega izbran mozirski golaž
ki so kar vabile, da razveselijo  
brbončice obiskovalcev.

Po treh urah kuhanja, preizkušan
ja in iskanja ravno prav začinjenega 
okusa so ekipe oddale vzorce sku
hanega. V tem času so se lahko 
obiskovalci do sitega najedli sku
hanega in vsakdo je pri sebi že imel 
izbranega favorita. Tri lovske družine,

tri kuharske ekipe, trije kotli golaža in 
trije popolnoma različni okusi sku
hanega. Vse to je pred člane ocen
jevalne komisije postavilo težko nal
ogo izbrati tistega, ki je bil tokrat na
jboljši. Po okušanju in seštevanju 
točk so zmago tokrat pripisali ekipi 
Lovske družine Mozirje.

Benjamin Kanjir

Zadnjo avgustovsko nedeljo so se 
na Golteh, ob brunarici Trije pioti 
zbrali lovci od blizu in daleč ter kra
jani, željni druženja in slastnega 
golaža. Tradicionalno srečanje, kije

bra udeležba, divjačinski golaž, ki ga 
kuhajo člani lovskih družin, pa je iz 
leta v leto okusnejši. Kuharji iščejo 
skrivne sestavine, ki bi jim  prinesle 
zmago, s tem, do bi prepričali člane

Divjačinski golaž je kar vabil, da razveseli brbončice obiskovalcev
(foto: Benjamin Kanjir)

v domeni Gorsko turističnega cen
tra Golte in članov lovskih družin 
Rečica in Ljubno ob Savinji ter 
Mozirje je  bilo dobro obiskano, za 
kar gre zahvala tudi soncu, kije gre
lo nedeljski popoldan.

Druženje lovcev in krajanov je 
tradicionalno, podobna je tudi do-

ocenjevalne komisije. Slednji so se 
ves čas kuhanja sprehajali med tek
movalnimi ekipami, ocenjevali nji
hovo in urejenost prostorov. Te so 
krasili šopki, narejeni iz gobanov in 
podobnih gozdnih sadežev. Poleg 
njih ni manjkalo domačega kruha 
in suhomesnatih domačih dobrot,

ZANIMIVOSTI NARAVE

Goban na jurčku
Jože Podrižnik je v leponjivski hosti našel takole zraščena jurčka. Kljub 

temu da vrhnji opreza za lačnimi gobarji, se jima pred Jožetom ni uspelo 
pravočasno skriti.



NOGOMETNO SREČANJE ZGORNJESAVINJSKIH IN GORENJSKIH GOZDARJEV

Na zelenici nasprotniki, za mizo prijatelji
V Šmartnem ob Dreti so zadnji četrtek v avgustu 

moči in fizično vzdržljivost merili gorenjski in 
zgornjesavinjski gozdarji. Tokrat je bilo njihovo 
»delovišče« travnato igrišče v Račneku, delovna 
priprava pa nogometna žoga. Prijateljskega vzduš
ja ni zmotila niti manjša zamuda gostov z Bleda.

Gorenjski gozdarji so že v prvih minutah pov
ed ita  kaj kmalu so ugotovili, da Zgornjesavinjča- 
ni premorejo zelo dobrega igralca. Rok Fale je 
namreč v prvi polovici srečanja kar dvakrat po
slal žogo v nasprotnikovo mrežo.

Le nekaj minutdrugega polčasa pa so Blejci rabili, 
da so remizirali. In ko je že kazalo, da Faletu ni kos 
noben Gorenjec, saj je poskrbel, da so domačini 
povedli, so gostje prelisičili domačega vratarja. Tako 
seje tekma med gorenjskimi in zgornjesavinjskimi 
gozdarji končala neodločeno z rezultatom 3:3.

Nogometno druženje se je končalo z družab
nim pogovorom -  nasprotniki na igrišču so bili 
ob malici in pijači ponovno prijatelji s skupnim 
imenovalcem - stanovski kolegi.

Marija Sukalo

Napete akcije so se na nogometni tekm i med gozdarji dveh območij kar vrstile
(foto: Marija Šukalo)

TRADICIONALNI VAŠKI PIKNIK V VARPOLJAH

Dominantni »Angeli Beverly Hillsa«
Kljub muhastemu vremenu so člani Športnega 

društva Gmajna spravili pod streho še en tradi
cionalni vaški piknik oziroma športno obarvano 
družabno srečanje med zaselki Varpolja z okoli
co. V tekmovalnem smislu so imeli tokrat največ 
uspeha vaščani združenih ulic Angelov in Bev
erly Hillsa, ki so zmagali tako v odbojki kot malem

nogometu, le za las pa se jim  je zmaga izmuznila 
v balinanju, kjer so slavili Gmajnčani. Pod koši je 
starim zmanjkalo moči in so pošteno čestitali ter 
priznali premoč mladim, najbolj precizno roko v 
metu na koš pa sta letos imela Urška Napotnik in 
Matej Žunter.

Franjo Pukart

Vaški p ikn ik je  namenjen predvsem srečanju te r druženju krajanov, zato so rezulta ti v drugem 

planu, seveda pa niso zanemarljivi (foto Andrej Robnik)

Ob letošnjem praznovanju občinskega prazni
ka v Lučah je  bil na največjem križišču v kraju 
poleg smerokaza za Podvolovljek opažen še do
daten za Lahovče. Zakaj in komu je bil namenjen, 
ni znano, saj vtej smeri po zanesljivih virih ni kraja 
s tem  imenom. Mogoče je kakšnemu lačnemu 
popotniku tako pri srcu gostinska ponudba v tem 
kraju na Gorenjskem, daje kar sredi Luč postavil 
smerokaz za omenjeni kraj. Ker ga sedaj ni več, 
so ga Lahovčani verjetno pogrešili in prišli ponj.

Franjo Atelšek



Knjiga s posebno nalogo
Pod tem  naslovom je  v 32. št. 

Demokracije izšel članek, ki bralce 
obvešča o izidu faksim ila knjige 
Konjiška dekanija. Knjigo je namreč 
leta 1909 v sam ozaložb i izdal 
duhovnik in naš prvi umetnostni 
zgodovinar dr. Avguštin Stegenšek. 
Prav tako je  leta 1905 izdal knjigo 
Dekanija gornjegrajska.

Za to torej gre: izdal je tudi knjigo o 
naši dekaniji. Koliko Zgornjesavin- 
jč a n o v jo  sploh pozna? Raje ne 
ugibam, mislim pa, da bi bilo število 
mizerno. In takšna revščina je  po
tem jasno da tudi v naših glavah. 
Namreč v dobrih sto letih po izidu 
obeh knjig še ni bilo nikogar, ki bi 
bolje opisal versko in obenem kul
turno dediščino v obeh dekanijah.

Če dandanes kakšen šolar opisuje 
kakšno cerkev v naši dolini, bi se 
brez Dekanije gornjegrajske bolj 
slabo odrezal.

Enaka situacija je bila seveda tudi 
v konjiški dekaniji. Zato so pred
stavniki občine, nadžupnije  in 
dekanije Slovenske Konjice staknili 
glave in se dogovorili za izdajo in fi
nanciranje faksimila, torej ponatisa 
Konjiške dekanije. Ni sicer izšla že 
ob 100-letnici prvega izida, toda 
tudi leto dni pozneje ni prepozno. 
So nam Konjičani stem dali kaj mis
liti ali pa se v svojih tuhtanjih ne pus
timo motiti?

Janez Mavrič 

Attemsov trg  8 

Gornji Grad

ČRNA K R O N I K A

• DELOVNA NESREČA
Mozirje: 20. avgusta seje v podjetju Benglas d.o.o. zgodila delovna 

nesreča. Delavcema, ki sta na posebnem nosilcu prenašala večji 
kos stekla, je steklo počilo, kos razbitega pa je enega od delavcev 
huje poškodoval po roki desne podlahti. 0  nesreči so policisti obves
tili delovnega inšpektorja.

• NI HOTEL NA DEŽ
Mozirje: 24. avgusta je imela natakarica v enem izmed lokalov 

v Mozirju probleme z gostom, lokala namreč ni hotel zapustiti. Ob 
prihodu policistov na kraj s ije  gost premislil in lokal kljub slabemu 
vremenu zapustil, kar je bil pred tem razlog, da iz njega ni hotel 
oditi.

• UKRADEN ZNAK
Lepa Njiva: 25 avgusta so policisti dobili obvestilo, da je  bil v Lepi 

Njivi ukraden prometni znak, ki označuje gozdno cesto. Za storilcem 
tega dejanja policisti poizvedujejo.

• UKRADENA DELOVNA ŽLICA
Šmiklavž: V noči na 26. avgust je neznani storilec v Šmiklavžu 

ukradel nakladalno žlico delovnega stroja. Policisti so opravili ogled 
kraja kaznivega dejanja, za storilcem pa še poizvedujejo.

• NAPADEL GA JE
Mozirje: 26 avgusta je občan iz Mozirja naznanil policistom, da 

ga je v Mozirju pred kulturnim domom fizično napadla in poško
dovala oseba, ki jo  pozna. Občanu je  bila v zdravstvenem domu 
nudena prva pomoč, nakar je bil napoten tudi na preiskave v celjsko 
bolnišnico.

• Z REŠEVALNIM VOZILOM V TOVORNEGA
Radmirje: 27. avgusta seje v Radmirju zgodila prometna nesreča, 

v kateri sta bili udeleženi dve vozili. Voznik tovornega vozila je vozil iz 
smeri Mozirja proti Ljubnemu. V Radmirju je zavijal levo v trenutku, ko 
je za njim pripeljal voznik reševalnega vozila na nujni vožnji, ki je tovor
no vozilo v križišču prehiteval. Pri tem je trčil vtovorno vozilo. Zdravstve
ni tehnik, kije bil sopotnik v reševalnem vozilu, sije  pri trčenju poško

doval roko.

• GROZIL JI JE
Rečica ob Savinji: 26. avgusta je oškodovanka obvestila dežurnega 

policista, da jo  je na Rečici ob Savinji fizično napadel njen bivši fant in 
ji hkrati grozil. Policisti so zbrali obvestila in pri tem ugotovili, daje bilo 
storjeno kaznivo dejanje, vendar pa oškodovanka zoper osumljen
ega ni želela podati predloga za pregon, zato bodo policisti kršitelju 
izdali samo plačilni nalog.

• PRETEP MED BRATOMA
Rečica ob Savinji: 26. avgusta je na Rečici ob Savinji prišlo do pre

tepa med bratoma. Sprla sta se zaradi vinjenosti in denarja. Policisti so 
kršiteljema na kraju izdali plačilni nalog.

• IZTEKLO HIDRAVUIČNO OUE
M ozirje: 30. avgusta ob 12.41 je  v Mozirju iz počene cevi na 

delovnem stroju v potok Mozirnica izteklo okoli pet litrov hidravličnega 
olja. Gasilci PGD Nazarje so preprečili nadaljnje iztekanje olja, v potok 
nastavili pivnike in lovilna črevesa. Kraj sta si ogledala tudi predstavnik 
ribiške družine in policija. O dogodku je bila obveščena predstavnica 
Vodnogospodarskega podjetja Drava Ruj.

OBVESTILO
Policisti obveščajo občane, da se na Policijski postaji Mozirje na

haja več najdenih predmetov, katerih lastništvo ni znano. Gre za 
različna kolesa, mobilne telefone, avtomobilske ključe in podob
no, zato občane pozivajo, da, v kolikor pogrešajo takšne predm
ete, naj se oglasijo na policijski postaji, kjer bodo lahko predmete 
prevzeli.

Avto moto društvo 
Zgornje Savinjske doline

OB ZAČETKU ŠOLSKEGA LETA 2010/2011 
te r  ob  D nevu p ro m etn e  varnosti v  ZSD

prireja

v sodelovanju s podjetjem  BSH Hišni aparati Nazarje 
in O bčino Nazarje

D R U Ž IN S K O  U Č N O  U R O  Z A  P R O M E T N O  
V A R N O S T  M L A D I N E  t e r  P R I K A Z  C E S T N O  

P R O M E T N E  P R E V E N T IV E  N A  O B M O Č J U  Z S D ,

v  s o b o to ,  4 .  s e p te m b r a ,  o d  1 0 .  d o  1 3 - u r e  
p r e d  t o v a r n o  B S H  N a z a r je :

- AM ZS  -  p r ik a z  d ru ž in s k e  u č n e  u re  za o tro k e  in  m la d in o  
z u p o ra b o  p o lig o n a

- P o lic ijs k a  u p ra v a  C e lje  in  P o lic ijs k a  p o s ta ja  M o z ir je  -  
p r ik a z  m e to d  in  s re d s te v  CPV

- D ru š tv o  Z g o rn je s a v in js k i s ta ro d o b n ik i -  p re d s ta v ite v  
v o z il in  o p re m e

- M la d i k o le s a rji OŠ L ju b n o  o b  S av in ji -  p o d e l ite v  p r iz n a n j
- T O R I m a s te r  -  p re d s ta v ite v  novega  ko lesa  z m o to r je m  

k o n s tru k to r ja  T o n ija  R if l ja
- ZŠAM  + SPV ZSD - s o d e lo v a n je  p r i  iz v e d b i p r ire d itv e

V a b l je n i  v r t c i ,  š o le ,  d r u ž in e ,  o b č a n i ,  u d e le ž e n c i  C P ! 
P r i r e d i t e v  b o  o b  v s a k e m  v r e m e n u  ( š o t o r ) !

A M D  ZSD -  Z A  VARNEJŠI J U T R I V  C ES TN E M  P R O M E T U !
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OB ROB MOZIRSKEMU MARATONU

Projekt zaključili s finančnim poročilom
Na prvo letošnjojunijsko soboto je 

vrsta mozirskih športnih zanesen
jakov, katerih delo so podprli števil
ni sponzorji, organizirala Mali ma
raton Mozirja. Udeležilo se ga je 
325 tekačev iz vse Slovenije. Sredi 
avgusta so organ iza to rji iz vrst 
Športnega društva Mozirje projekt 
zaključili s finančnim poročilom.

Člani ŠD Mozirje so z letošnjim

letom uspešnim  trad ic iona ln im  
projektom, kot so turnir v odbojki, 
lige v košarki, in line hokeju, male
mu nogometu in drugim, dodali še 
enega. Prvič so organizirali mali ma
raton, ki je bil zelo dobro obiskan s 
strani tekačev iz vse Slovenije.

Poleg mnogih prostovoljcev, ki so 
sodelovali in pripomogli k uspešni 
izvedbi, so jim  na pomoč priskočili

M  B / S / H /  %
David o v  Fundacija za šport

HRAM ’

MrmcEnn-eJ  iS fliE H f
voda z okusom Lista Prihodnosti
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Transport
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BAR
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ts  ^ g o lte  BENDA
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RAČUNALNIŠKI
SERVIS
SKOK

www.mvm.si
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6R A B E N Č E K
Tesarstvo in  k ro vs tvo  d.o.o.

POLETNA VELIKA NAGRADA V SMUČARSKIH SKOKIH

Piki 16.vHakubi
Potem ko se na petkovi tekmi po

letne velike nagrade ni uvrstil niti v 
finale, je  Ljubenec Primož Piki v 
nedeljo vendarle pokazal, da je  iz 
pravega testa. Z dvema solidnima 
skokoma je dosegel najboljšo slov
ensko uvrstitev japonske turneje in 
po dolgem času svoj boljši rezultat 
v karieri.

Kljub temu slovenska javnost od 
svojih orlov pričakuje bistveno več, 
prav tako glavni trener Zupan, ki je 
razplet tekem v deželi vzhajajoče
ga sonca ocenil takole: »Upal sem, 
da se bo kdo uvrstil med prvih pet

najst, čeprav nismo točno vedeli, 
kakšna bo konkurenca. Škoda, da 
več točk nista zbrala Piki in Mežnar, 
ki lovita mesto med 55 na startni 
lestvici svetovnega pokala, kar nam 
bi pozimi prineslo še eno kvoto. Pri
mož je drugič zelo solidno nastopil, 
medtem koje Mitja malce izgubil na 
samozavesti.«

Karavana po le tne ve like  na
grade se po mesecu dni počitka 
seli še v Liberec in Klingenthal, kjer 
bosta na sporedu še sklepni pr
ireditvi.

Franjo Pukart

številni sponzorji s finančnimi sred- 
stvi in različnimi izdelki. Sodelujoče 
so nagradili z darilnimi vrečkami, 
katerih vsebino so pomagali na
polniti Davidov hram, Nejc Pot- 
pečan - Bitax, Solni tempelj, Cockta 
in Crem caffe - Jani. Da je bilo vse 
fotografsko ovekovečeno, je poskr
belo oko Foto Seni. Zdravnik Bojan 
Leskovšek se je  odpovedal finan
čnemu nadomestilu za dežurstvo, 
za hrano in okrepčila ob trasi proge 
so poskrbeli mozirski skavti in ekipa 
ŠD Nazarje. Za transport sta skrbe
la Andrej Novak in Gašper. Na po
moč pri iskanju sponzorskih sred
stev sta organizatorjem priskočila 
Jože Jelen in Peter Goltnik, Jani

Janko pa je poskrbel za dobro po
vezavo z občinsko upravo. Poseb
no zahvalo so organizatorji izrekli 
družinam Klemenak, Vodlak, Golt
nik, Tevč, Lah, Marolt Cajner in vet
erankam ŠD Mozirje.

Na udeleženca je  bilo 22 evrov 
stroškov. Skoraj polovico potrebnega 
denarja je  prispevala Fundacija za 
šport, ostalo pa so bila lastna sredst
va, nekaj sponzorskih in prispevki 
udeležencev. Organizatorji se za
vedajo pomembnosti vsakega sode
lujočega pri pripravi in izvedbi tako 
obsežnega projekta, kakršen je bil 
mali maraton, zato se že sedaj pripo
ročajo za pomoč tudi v prihodnje.

Benjamin Kanjir

Nejokajte ob mojem grobu, 
le tiho k njemupristopite, 
pomislite, kako trpela sem 
in verni m ir m i  zaželite.

ZA H V A LA

Terezija ZAGOŽEN
(1.12.1924 - 23.8.2010) 

z Ljubnega ob Savinji

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki so j i  v  težkih trenutkih stali ob strani 
in jo pospremili k zadnjemu počitku, prinesli sveče, cvetje, darovali za 
svete maše ter cerkvene potrebe. Zahvaljujemo se sosedom, še posebno 
prija te ljic i Mileni za tolažilne besede v iztekajočih se trenutkih naše 
mame. Vsem sorodnikom, praporščakom, pevcem, ge. Silvani Robnik 
za žalni govor, pogrebni službi Štiglic ter g. župniku Alojzu Ternarju in  
diakonu g. Čeplaku za opravljen pogrebni obred.
Iskrena hvala vsem, k i ste nam v težkih trenutkih nesebično priskočili 
na pomoč.

Žalujoči: sin Franc, hčere Marija, Slavka in 
Brigita z družinami.

K A I M I t S t i t '

M U

Dobnik Franc & Jani, s.p., Topolšica 104c, 3326 Topolšica

• IZDELAVA NAGROBNIH SPOMENIKOV,
OKENSKIH POLIC in

■ DRUGIH IZDELKOV IZ KAMNA ' °4i /6i
60-496
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Z a h v a l e , O g la si

Svoj čolnič življenja 
jepriveslala v nevidnipristan 
na obali večnega življenja 
je  našla m ir in  srečo.

ZA H V ALA

Zapustila nas je draga

Magdalena REMŠAK - 
Zotlerjeva mama

roj. Potočnik iz Gornjega Grada 
(20.7.1921 -  18.8.2010)

Ob njenem slovesu se zahvaljujemo sosedom, prijateljem, sorodnikom 
in znancem, k i so darovali sveče in prispevali za svete maše.
Posebna zahvala dr. Ireni Blažič -  Lipnik, sestrama Miri in  Zofki za vso 
pozornost in  skrb v  letih njene bolezni.
Hvala reševalcema in dr. Podlesnikovi, k i je naši mami v  zadnjih urah 
življenja olajšala trpljenje.
Hvala mizarjem iz Smreke, kulturnemu društvu, društvu upokojencev, 
planincem in gasilcem, praporščakom, g. župniku Belaku, ministran
tom, Francu, k i jo je s križem spremljal iz cerkve do groba, pevcem in 
Marku za lepe poslovilne besede ter pogrebni službi Anubis.
Hvala vsem, ki ste se spoštljivo poslovili od naše mame.

Njeni domači

Eno leto na tvojem grobu 
svečke že gorijo, 
v žalostnih očeh pa  
solze se iskrijo.
V naših prsih bolečinaje skeleča, 
saj v grob s Teboj 
odšla je  tudi naša sreča.

V S P O M IN

Danes mineva žalostno leto, odkar je izgubil boj s težko boleznijo, 
naš ljubljeni

Andrej RAJTER
(6.11.1970-3.9.2009)

Bolečina je velika, le čas jo bo obrusil, izbrisal nikdar. Do takrat pa nam 
je v tolažbo topla in  živa misel na Andrejevo skromnost, poštenje in 
delavnost.
Hvala vsem, ki se z lepo mislijo spomnite nanj, se udeležujete svetih maš 
ali morda obiščete njegov mnogo prerani zadnji dom v Zg. Tuhinju.

Vsi njegovi

R
I  Veš, daje vse tako, kot je  bilo.
I  V vsaki stvari si, k ije  v hiši,

I  v mislih si, besedah naših,
I  da, celo v sanjah,

le da korak se tvoj n ič  več ne sliši...

V S P O M IN

4. septembra mineva natanko 10 let, od kar nas je zapustil dragi oče, 
mož in brat

Alojz KLEMENŠEK
Iskrena hvala vsem, k i se ga spominjate, molite zanj in prižigate sveče 

na njegovem grobu.

Usoda tvoja tragična nas je 
pretresla v  dno srca.
Le malo sreče si užil, 

za svojo smrt premlad si bil!

Vsi njegovi

MORANA POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA
A leksander S teb lovn ik  s.p. Parižlje  11 c B raslovče

T e le fo n :  7 0 0 0 - 6 4 0  a li  0 4 1 / 6 7 2 - 1 1 5
w w w . p o g r e b - m o r a r i a . s i

Vsi, k ij ih  imamo radi, nikdar 
ne umrejo, le v nas sepreselijo 
in  tu naprej živijo.

(Aida)

ZA H V ALA

Tiho, kot je živela, je tudi odšla draga mama, 
stara mama, tašča in  teta

Ana KLANČNIK
(II.4 .I9 2 5  - 1 6 .8 .2 0 10 )

Vsem hvala za vse.

Vsi njeni



P r v i  š o l s k i  d a n
Učiteljica: “Ima kdo 

kakšno vprašanje?”
Mihec: "Kdaj bodo pa 

počitnice?”
Učiteljica: “Razen te

ga...”
Nejček: “Kam bomo pa 

šli?”

P r v i č  v  š o l i
Mama: “Si pa hitro iz šole. 

Verjetno, ker je danes prvi 
šolski dan, kaj ne?”

Sine: “Kaj? A bi moral po
čakati do konca?”

Brezskrbno otroštvo 
zdajšnjim generacijam 

kvarijo predvsem sinovi 
in hčere njihovih starih 

staršev.

S em  ti re k la , da  p o k lič i e le k tr iča r ja !

L jub ica , se  p re s e d e š  na  m o j stol. 
M am ica  n e  v id i dobro .

N a p a č e n  p r e d  t a b l o
Učitelj pri uri zgodovine:

“Kdo pozna kakšnega velike
ga Zgornjesavinjčana? Tilen!” 

Tilen: “Oprostite, jaz se za 
košarko ne zanimam.”

T o  d a  p a  p r a k s a
Učiteljica matemati

ke: “Koliko metrov potre
bujemo, da dobimo enaj
stmetrovko?”

Sin zidarja: “Kakšne 
štiri že, če so kratki.”

P r o v o k a c i j a
Srednješolec: “Kako 

nas izzivajo! Ukinili so 
nam dopust, a hočejo, da 
beremo knjigo Pod svo
bodnim soncem!”

P r e p o z n o

Vremenoslovci 
napovedujejo 

ohladitve po pretekli | 
hladni fronti.

Ne sekajte dodatnih drv, 
saj so tu še sindikalisti, 
ki napovedujejo vročo 

jesen.

Učiteljica po prvem šolskem 
dnevu: “... in upam, da se bomo v 
novem šolskem letu dobro razu
meli ...”

Povratnik v zadnji klopi za
mrmra: “Na to bi morali misliti ta
krat, ko ste me vrgli na poprav
nem ...”

M o g o č e  j e  p a  l e  
n e k a j  n a  t e m

Letos so bili celo brezbrižni Rusi 
do solz ginjeni zaradi podnebnih 
sprememb. Ampak samo zaradi 
dima od požarov, ki so jih imeli pri 
Moskvi.

D o d e lili s o  m i zve zd o  na  s te z i 
s la vn ih  la s tn ik o v  k re d itn ih  kartic.

Kdor ima 
sposobnost 

očrniti oblast, 
še nima nujno 

sposobnost, da 
bi bolje vladal.

S r e č n i  m i
Še dobro, da 

smo Slovenci ta
ko priden narod, 
da smo sproti iz
ničili učinke vseh, 
ki so nam vladali.

Cvetke k  koprive

PREMOR ZA SPAGO
Lojze Gluk, predsednik Savinjskega gozdarskega društva: »Time 

out! Time out! Ne igrat' dokler ne sklopim noge nazaj skupaj. Mogoče 
bom šepal, mogoče bom tancal, ampak mi se ne damo! Auč! Auč! 
Kje je bolničar?«

ŠE ZDAJ POSTANEJO Ž E JN I, KO SE S P O M N IJO , 
KAKO SO B IL I

Domen Frankovič, pevec Rudarskega okteta Velenje: »Hvala, 
stokrat! Drobiž pa obdrži. Smo že tako žejni, da treske pljuvamo.«

Tomaž Veninšek, natakar v Blatah: »Smo do šanka slišali, kako tenko 
piskate, tako da sem v kozarce kanil še malo bučnega olja, da vam 
podmaže glasilke.«

B IS  TU D I ZA ZAD N JI DEL PROGRAM A
Pinterski Stanko, kuhar srnjakovega golaža v Blatah hčerki Ani:

»Na tanko poslušaj, kdaj bodo nehali pevci Rudarskega okteta Ve
lenje izvajati kulturni program, ker bova takrat midva na vrsti za izva
janje kulinaričnega programa.«
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NO
DELOVANJE

STROJA

OHLAPEN
MOŠKI

POVRŠNIK

RODBINA,
SORODNIKI

(ZAST.)

GOSPOD
(ČEŠ.)

NEKDANJA
JAPONSKA

UMETNOSTNA
DRSALKA-

MIDORI

MARCO
ZANUSO

ZASLON,
ŠPANSKA

STENA
(KNJIŽ.)

VHOD V 
SAPNIK

ANA
JELOVŠEK

PODJETJE,

POSLUJE
Z IZGUBO

PUBL.

REŠITEV PREJŠNJE KRIŽANKE:

Kosmas, akolit, solata, Prodi, dan, los, sor, Ahle, 
zabavnost, on, Amade, vprega, Nikita, lilit, de, Onoe, 
Ajo, Hiev, zeksar, manganat, Thorild, pika, rolo, 
aerokar, gram, skakači

MINI SLOVARČEK:
OSLER- kanadski zdravnik- William
RAT - otoška skupina v Aleutih
DAKSA- otoček s svetilnikom v Jadranskem morju
ORS- španski pisatelj- Eugenio Rovira
ATRAK- pritok Kaspijskega jezera

POLOPICA
z

BORNEA 
IN JAVE

UČBENIK
S

KRAJŠIMI
SESTAVKI

AĐMOND
ABOUT

VZDEVEK
GLASBENIKA

ALEŠA
KERSNIKA

DEL
STATEV,

RAVNAČ1CA

ŽOGA
VRŽENA

IZVEN
IGRIŠČA

NASILNA
TATVINA

SKUPINA
PTIC

V
LETU

TERENSKI
AVTOMOBIL

ZNAMKE
TOYOTA

GOROVJE 
MED ČRNIM 

IN
KASPIJSKIM

MORJEM

DOMAČE
ŽENSKO

IME

KOČO
RACIN

OTOŠKA
SKUPINA

V
ALEUTIH

IGRA
VPRAŠANJ

ODGOVOROV

BIBLIJSKA
MARIJINA

MATI

GROB,
GROBNICA

(ZAST.)

NRAVOSLO-
VEC

RENOVACI-
JA,

REMONT

OZNAKA
ZA

NEZNANCA

BRANISLAV
NUŠIĆ
GRŠKIMITOLOŠKILETALEC

RADIO
TELEVIZIJA

VELIKODPOR.SOVRAŠTVO
POLITIČNI
PRIBEŽNIK

VODNA
RASTLINA

OTOČEK s SVETILNIKOM JADR. MORJU

JUNAK PRAVLJICE O ČUDEŽ. SVETILKI
NAJVEČJ!PTIČTEKAČ

SINOV
ALI

HČERIN
SIN

ŠPANSKI 
PISATELJ- 

EUGENIO D 
ROVIRA

OŽINA NA 
MALAKI

GOSTIJA,
PIROVANJE

ENAKI
ČRKI UTOPITEV

(STAR.)

KANADSKI
ZDRAVNIK-

WILLIAM
(1849-1919)

PASTIRSKI
PES

O B V E S T IL O  R E Š E V A L C E M
Med pravočasno prispelimi pravilno rešenimi križankami iz 33. št. 

Savinjskih novic smo izžrebali tri nagrajence, ki prejmejo bone za na
kup v trgovini Glamour iz Mozirja:

- T. nagrado bon v vrednosti 2 0  evrov prejme:
Meta Miklavc, Dol-Suha 3 3 ,3 3 3 0  Mozirje.

- 2. nagrado bon v vrednosti 15 evrov prejme:
Albina Letnar, Luče 1 0 2 ,3 3 3 4  Luče.

- 3. nagrado bon v vrednosti 10 evrov prejme:
Milica Basti, Sp. Rečica 6 4 ,3 3 3 2  Rečica ob Savinji.

Nagrajenci prevzamejo nagrado (z  osebnim dokumentom) v ured
ništvu Savinjskih novic do 30. septembra 2010.



Napovednik dogodkov

•  Petek (3 . september), ob 19.00. Muzej Vrbovec Nazarje
Večer z A leksandrom  Videčnikom_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

•  Petek (3 . september), ob 19.00. Galerija Štekl Gornji Grad
Odprtje razstave ikon _____  ___ ________

•  Sobota (4 . september), ob 5.30. Železniška postaja Velenje
15. izlet druženje regije SAŠA ■ Z vlakom  h koreninam______

•  Sobota (4 . september), ob 6.00. Celje; ob 9 .0 0  Mozirje; 
ob 10.30 Ljubno; ob 11.30 Luče
Start m aratona Celje-Logarska dolina_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

•  Sobota (4. september), ob 10.00. Parkirišče pri BSH Nazarje
Prireditev Za varnejši jutri v cestnem prometu_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

•  Sobota (4 . september), ob 10.00. Športno igrišče Nazarje
Športne igre lesarjev_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

•  Sobota (4 . september), ob 11.00. Pred gradom Vrbovec Nazarje
4 . lesarski praznik (se jem  izdelkov iz lesa, delavnice, ig re ...)

•  Sobota (4 . september), ob 12.00. Dom kulture Nazarje
Kviz osnovnošolske m ladine na tem o Gozd____________

•  Sobota (4 . september), ob 15.00. Športni park Varpolje
Turnir naključno izžrebanih trojk_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

•  Sobota (4 . september) in nedelja (5 . september). Golte
Gobarski dnevi na G o l t e h _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ ________

•  Nedelja (5 . september), ob 9.30. Šmartno ob Dreti (Račnek)
Trim ko lesarjenje_ _ _ _ ________ ________ ___________

•  Nedelja (5 . september), ob 13.30. Šmartno ob Dreti (Račnek)
Športno in družabno srečanje občanov občine Nazarje______

•  Četrtek (9 . september), ob 19.00. Športna dvorana Mozirje
Dobrodelni koncert za novo urgentno vozilo reševalne službe

ŽIVALI - PRODAM ŽIVALI - KUPIM
Prodam prašiče 80 dol20 kg za zakol ali 
nadaljnjo rejo. Prašiče lahko tudi dostavi
mo. Tel. 041/ 561-893.

Kupim kravo in telico za zakol ali dopitanje 
n bikce ter teličke nad 100 kg -  mesni tip, 
gsm 031/ 533-745.

Prodam 3 vietnamske prašičke, stare 2,5 
meseca; gsm 041/ 863-376. DRUGO - PRODAM
Prodam 5 visoko brejih ovc, jsr pas
me; gsm 040/ 742-149 ali 040/ 383- 
602.

Telečje meso -  polovice 6 eur/kg ali četr
tine po 6,50 eur/kg -  prodam; gsm 051 /  
423-440.

Prodam 2 bikca, sr limuzin, težka 130 kg; 
gsm 031/ 855-186.

Prodam zelo dobre savinjske želodce, 
gsm 031/ 776-716, tel. 584-34-92.

Prodam bikca limuzin, teža cca 140 kg; 
gsm 031/ 548-898.

Prodam krompir sante, neškropljen, po 
0,50 eur/kg; gsm 031/ 349-368.

Prodam bikca limuzin, starega 7 dni; tel. Prodam krompir -  rdeči in beli -  za ozim- 
584-17-85. nico- cena °-50 eur/kg; gsm 041/ 783-
Prodam telico simentalko, brejo 9 mese
cev; gsm 040/ 734-661.
Prodam 2 telici, breji 8 mesecev; tel. 838- 
12-73.
Telico simentalko, brejo 8 mesecev, pro
dam; tel. 572-53-74.
Prodam telico sivko, brejo 8 mesecev; 
gsm 041/ 332-898.
Zamenjam ali prodam plemenskega koz
la; gsm 040/ 512-111.

489. _ _ _ _ _
Prodam jedilni krompir -  bel in rumen, 
pridelan ročno, brez umetnih gnojil; gsm 
041/ 216-481.
Prodam krmni in jedilni krompir -  dostava 
na dom; gsm 031/ 821-129.
Zelo ugodno prodam rjav usnjen trosed in 
tv sony (82 cm); gsm 041/ 868-553. 
Diatonično harmoniko kotnik, CBF, staro 3 
leta, 30 cm -  prodam; gsm 031/ 653- 
901.

ŽIVALI -  ODDAM
Oddam psičke mešančke, male rasti; gsm 
041/ 825.852.

Prodam računalnik, LCD monitor, miško, 
tipkovnico; gsm 031/ 477-271.
Prodam suha cepljena drva. Informacije 
041/ 585-813.

MORDA STE ISKALI PRAV TO

ALI SO VAM POČITNICE NA MORJU OKREPILE 
IMUNSKI SISTEM?

Tudi jeseni si lahko privoščite oddih. MOČ MORJA, SOLNI TEMPELJ. 
0 3 1 /7 8 8 -8 8 1 .

Grajska vrata d.o.o., Gornji Grad, PE Nova Štifta, PE Ljubljana. 
STEKLARSKA DELAVNICA TAMŠE, MOZIRJE 

Vsa obdelava stekla, več na www.steklarstvo-tamse.com ati na 
0 3 1 /3 0 5 -5 3 2 .

Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p., Savinjska cesta 12,3330 Mozirje.
KMETJE, GOZDARJI

Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 
dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni; 
BRLEČ Franc 0 4 1 /6 0 6 -3 7 6 .

GP PIRC d.o.o., Zg. Palovče 3,1241 Kamnik.
MONTAŽA SATELITSKIH SISTEMOV -  POP TV 
IN A KANAL

Nudimo vam montaže satelitskih sistemov za sprejem POP TV in 
KANAL A -  pooblaščeni monter za TOTAL TV in servis vseh satelitskih 
sistemov. Prašnikar s.p„ te l. 0 3 /5 8 4 -5 1 -9 4 , gsm 0 4 1 /6 8 8 -0 9 4 .

Prašnikar Miro s.p., Elektro-instalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav 
na terenu, Spodnje Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.
VODOVOD, CENT. OGREVANJE, KLJUČAV. DELA 

sončni kolektorji, toplotne črpalke, peči na biomaso ... Splošna 
ključavničarska dela, popravilo strojev ... 0 4 1 /3 5 4 -5 6 2  ali 0 4 1 /  
3 5 4 -5 2 8 , e pošta: jm linar@ siol.net.

Pirčk inštalacije, Mlinar Jože s.p., Bočna 58a, Gornji Grad. 
POTREBUJETE IZKOP Z MINI BAGROM, 

nov avtom obilski nadstrešek, na novo tlakovano in ograjeno  
dvorišče, nov ribnik, novo z e le n ic o ... Pokličite! 0 4 1 /7 9 9 -3 1 4 .

Mali gradbenik, Oto Artelj s.p., Ljubija 122, 3330 Mozirje.

Ugodno prodam premično hidravlično 
dvigalo do 300 kg; gsm 040/ 686-953 
-  možen ogled.
Prodam traktorsko prikolico 3,5; tel. 583- 
50-34.

DRUGO - IŠČEM
Lepo prosim poštenega najditelja zelene 
jaknice naj pokliče gsm 041/ 250-374. 
Ali kdo odda rabljeno otroško posteljico 
ali pa samo jogi dimenzije 56 x 116 cm?; 
gsm 041/ 817-978.
Prosim, če ima kdo za podarit boben od 
pralnega stroja; gsm 041/ 216-481.

VOZILA
Prodam gorsko kolo na prestave, 24 col,

cena 45 eur; gsm 041/ 651-196. 
Prodam VW golf IV, 1.4, letnik 1999; gsm 
041/ 528-097.
Prodam citroen xsara, letnik 1998; gsm 
041/ 992-548.

NEPREMIČNINE
Dvosobno stanovanje v okolici Mozirja 
oddam; gsm 040/ 866-613.
Prodam mansardno stanovanje pri šoli v 
Gornjem Gradu (3 + 1); gsm 041/ 657- 
633.
Prodam stanovanjsko hišo -  Homec 2, s 
kaščo, savno in drvarnico ter pol hektara 
zemlje (njiva); ocenjeno 239.000 eur, 
prodajna cena po dogovoru; gsm 041/  
765-654.

Sprejem naročil:, 
od ponedeljka do petka 

od 8.00 do 12.00
T e l.: 8 3 - 9 0 - 7 9 0
savinjske@siol.net

- vezave d ip lo m sk ih  n
(srebrn ali zlat odtis na 
modro, bordo, zeleno ali črno 
platnico)

- izde lava  p u b likac ij in tiskovin
(vizitk, vabil, letakov...)

- p la s tific ira n je
in  Č R N O B E L O
B A R V N O

- g rafično  
o b lik o v a n je T IS K A N J E
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S Kartico ACTIVE SLOVENIA 
do cenejšega preživljanja 
prostega časa.

A c t i v e '
S L O V E N I A
wvrw.activeslo.com

ABITURA
U r e s n i č i t e  s v o j e  ž e l j e  n a  A B I T U R I  

www.abitura.si

*= *»  i

Znanje, sposobnosti in veščine 
so odločilen dejavnik naše konkurenčnosti. 

Zagotovite si svojo prihodnost.

S R E D N J A  P O K L I C N A  

I N  S T R O K O V N A  Š O L A

o  T R G O V E C  

o  E K O N O M S K I  T E H N I K

Vpis bo 16. 9. 2010 ob 16.00 uri.
INFORMACIJE

* 03 428 55 30 in 03 428 55 31 
e  info@abitura.si

Trubarjeva 17,3230 Šentjur 
tel.: 03 5 730 044, fax: 03 5 730 043, 

gsm: 031 600 420, 031 730 900 
e-pošta: info@dom-streha.si 

www.dom-streha.si

D O M - S T R E H A  D . O . O .

AKCIJSKE CENE
nemške opečne kritine

J r WALTHER 
DACHZIEGEL

Z a n e s l j iv o  p ra v i s tre š n ik

C R E A T O N E
N A R A V N O  ‘ V O D IL N O  *? _ _ J  .

(strešnik 1 /1 ) do neverjetnih

/ a s &

Pri nakupu kritine 
nad 130m2, vam1
po (»icdliotiiiom 

i(i(!üvom nudimo 
BREZPLAČEN

strokovni odftji 
ili i>ci(:lav 

ponudim im 
vodom domu,

V I Š J A  S T R O K O V N A  Š O L A

o  E K O N O M I S T  

o  P O S L O V N I  S E K R E T A R

INFORMATIVNI DAN
CELJE
Četrtek: 9. 9. 2010 
ob 17. uri
in vsak dan v  re fe ra tu  
šole v  času uradnih ur.

ZAGORJE
Četrtek: 16. 9. 2010 
ob 17. uri
in vsak dan v  re fe ra tu  
šole v  času uradnih ur.

INFORMACIJE
»03 428 55 32 in 03 428 75 69 

Kinfo@abitura.$i
n a u m

l l S l i l i i



Celje  -  sk lad išče  
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BABY CENTER 
Kužek Roffle

Kužek Roffle je smejoča se plišasta živalca, ki je 
obenem hit letošnjega leta! Predstavlja neizmer
no zabavo za otroke, nad njim pa bodo navdušeni 
tudi starši. Kuža vas bo nasmejal s kotaljenjem po 
tleh in svetlobnimi efekti. Za delovanje potrebuje 
baterije AA 1,5V. Simpatični in prikupni plišasti 
kuža bo poskrbel za dolge ure zabave in smeha 
v vašem domu. 
www. babycenter.si s a m o

ZLATARNA IN URARNA
SPEKTER
Menjava baterije
Vsi vemo, da je čas neprecenljiv. Vedno ga je 
premalo na razpolago, zato pa potrebujemo ure, 
da smo točni. Da še v prihodnje ne boste zamu
jali vam do 11.9.2010 nudimo 50% popust pri 
menjavi baterije v vaši uri.

WENICE KIDS 
Akcija otroških bund

V trgovini Wenice vas 
v mesecu septembru 
pričakujejo otroške 
bunde in brezrokavni
ki kar do 50 % ceneje.

Akcija velja na izbrane 
artikle do odprodaje 
zalog.

d o  ” 3

SVILANIT 
Super akcija
Svilanitovih plažnih brisač
Pripravili smo poletne popuste plažnih brisač, 
morskih vzorcev in pestrih barv iz visoko kvalite
tnega bombažnega frotirja.
Izberite si svojo,
Svilanit moja kultura bivanja.
Akcija velja do 30. 9.2010.

:

1 6 9 9 €  - 2 5

MOBTEL 
Vroč izbor iz akcijske ponudbe

Svetje hrupen. S telefonom Sony Ericsson Elm™ vam 
ni treba kričati, da bi vas slišali. Zaščita pred hrupom 
filtrira okoliški hrup. Pri roki imate Facebook™ in 
e-pošto. Elm™ je telefon GreenHeart™, izdelan iz 
reciklirane plastike in brez nevarnih kemikalij.

o d  9  € '
*Cena velja za nakup pod posebnimi 

1 pogoji, objavljenimi na www. mobitel.si.

HITEX 
Do zdravega spanja
Da se bo ležišče popolnoma prilagajalo vašemu 
telesu, vam bomo do 15.09.2010 ob nakupu la
tex ležišča PODARILI posteljno dno.

DARILO:
\  FIKSNI HITOFLEX

/ vrednosti 89,90 €
(cena za dim 

80/90*190/200)

DARILO
Slika je simbolična.

C & /  5 0 0 0 0 2 5 7 1 9
Otro i\v> 11 IOlj IC C

Otroške majice z 
dolgimi rokavi in s 
simpatičnimi potiski 
že od 2,90 €.

Za veselo vrnitev v 
šolske klopi.

,3 5 CO BISS Q

I
• ■ \ r ' ■: . ■ 1

n

o d  2 9 0  €

TECHNOMARKET 
Velika odprodaja

V Technomarketu smo izbranim artiklom iz pro
grama bele tehnike in računalništva drastično 
spustili cene. V akcijo smo vključili več kot 
200 modelov različnih aparatov. Hladilniki, 
štedilniki, pečice, zamrzovalniki, pralni stroji 
in monitorji so zdaj na voljo po smešno nizkih 
cenah. Akcija velja za zadnje kose in razstavne 
eksponate artiklov. Izbira se razlikuje po pos
lovalnicah, zato vam svetujemo, da zalogo in 
ponudbo preverite v vam najbljižjem Techno- 
marketu. Zagotovo se vam bo splačalo. Akcija 
traja 14. 8. 2010 do odprodaje zalog. Pohitite, 
ne zamudite!

/ 7 K

d o  “ 6

BAGS N MORE 
Akcija meseca avgusta
Obiščite nas v 1. nadstropju NC 
VELEJAPARK, kjer Vam nudimo 
pestro izbiro potovalnega pro
grama, ženskih modnih torbic, 
usnjene galanterije, bižuterije, ... 
po izjemno ugodnih cenah.
Veselimo se Vašega obiska.

ZMAGOVALCI NAKUPUJEJO V 
VELEJAPARKU!
V žrebanjih, ki bodo potekala 23. julija, 6. in 20. 
avgusta ter 3. septembra 2010, Nakupovalni center 
Velejapark izžrebancem vsakič povrne znesek z DĐV- 
jem na njihovem računu v obliki darilnih bonov v vre
dnosti 1000 evrov. Na velikem žrebanju 18. septem
bra, ko bomo upihnili prvo svečko, pa bomo srečnim 
izžrebancem povrnili znesek nakupa na računu v 
skupni vrednosti kar 5000 evrov.

v e l e j a p a r k

NAJBOLJŠO PONUDBO ZA VROČE POLETNE DNI 
NAJDETE V VEČ KOT 40 TRGOVINAH V VELEJAPARKU. www.velejapark.com
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